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دویست و بیست و هفتهین جلسه هیئت مهیزه @�
دانشگاه برگزار 4د

دویست و بیست و هفتمین جلسه هیئت ممیزه دانشگاه برای 

بررسی پرونده 32 متقاضی ارتقای مرتبه دانشگاهی برگزار شد.

دویست و بیست و هفتمین جلسه هیئت ممیزه روز چهارشنبه 

19 خرداد 95 با حضور اکثریت اعضا تشکیل شد.

در ابتداي جلسه پس از تلاوت قرآن مجید، دکتر جلیلی، معاون 

آموزشی دانشگاه ضمن تبریک ماه مبارک رمضان و آرزوی قبولی 

طاعات و عبادت از حضور اعضا قدردانی کرد.

در این جلسه پرونده سی ودو عضو هیئت علمی متقاضی ارتقا به 

مرتبه دانشگاهی استادیاری، دانشیاری و استادی از دانشکده های 

بهداشت، پرستاری و مامایی، پزشکی، پیراپزشکی، دندانپزشکی، 

داروسازی، علوم تغذیه و رژیم شناسی و مراکز تحقیقاتی اخلاق 

پزشکی، سرطان و بهداشت باروری مطرح و پس از بحث و بررسی 

مستندات پرونده ها و تبادل نظر، به رأی مخفی الکترونیکی گذاشته 

شد که با سی ویک تقاضا موافقت و یک پرونده نیز برای بررسی 

بیشتر از دستور کار خارج شد.

اعضای  از  پنج تن  احتساب سوابق خدمتی  پرونده  ادامه  در 

هیئت علمی برای اعطای پایه بررسی و مورد موافقت قرار گرفت 

و در پایان نیز درخواست افزایش سقف سنی سه تن از متقاضیان 

برای جذب در فراخوان هیئت علمی دانشگاه با توجه به سوابق 

کار آموزشی بررسی شد.

ارتقا به مرتبه استادی:

فاطمه  دکتر  بهداشت(،  )دانشکده  علیرضا رضوی  دکتر سید 

السادات نیری، دکتر وحید ضیائی، دکتر علیرضا شیرازی، دکتر 

احمد یمینی شریف، دکتر زهرا احمدی نژاد، دکتر هژیر صابری، 

دکتر علی عرب خردمند، دکتر شهناز خاقانی )دانشکده پزشکی(، 

دکتر سیدجلال پورهاشمی )دانشکده دندانپزشکی(، دکتر منان 

حاجی محمودی )دانشکده داروسازی(، دکتر احمدرضا درستی 

مطلق )دانشکده علوم تغذیه و رژیم شناسی(

ارتقا به مرتبه دانشیاری:

دکتر امیرحسین تکیان، دکتر بتول احمدی )دانشکده بهداشت(، 

دکتر نسرین احمدی نژاد، دکتر سعید رضا مهرپور محمدآبادی، 

دکتر سید مجتبی مرعشی، دکتر کیهان صیادپور زنجانی، دکتر 

ترانه درمحمدی طوسی، دکتر مهرناز ولدان، دکتر مریم حسینعلی 

ایزد )دانشکده پزشکی(، دکتر فریبا نباتچیان، دکتر میترا زارع 

بوانی، دکتر نسرین دشتی )دانشکده پیراپزشکی(، دکتر آزیتا حاج 

گودرزی  داریوش  دکتر  داروسازی(،  )دانشکده  حسین طلاساز 

پور )دانشکده دندانپزشکی(، دکتر پونه سالاری )مرکز تحقیقات 

اخلاق(، دکتر رضا شیرکوهی )مرکز تحقیقات سرطان(، دکتر مینا 

نقی جعفرآبادی )مرکز تحقیقات بهداشت باروری(

ارتقا به مرتبه استادیاری:

دکتر مهرناز گرانمایه، دکتر معصومه ایمانی پور )دانشکده پرستاری 

و مامایی(.

بازدید 4بانه وزیر بهدا4ت از بیهارستان ضیاییان@�
دکتر هاشمی، در ادامه بازدیدهای خود از اورژانس بیمارستان های 

بزرگ پایتخت در سیزدهمین شب از ماه مبارک رمضان به همراه 

دکتر جعفریان رییس دانشگاه از بیمارستان ضیاییان بازدید کرد.

در بازدید شبانگاهی یکشنبه 30 خرداد 95 دکتر آقاجانی و دکتر 

علیپور به ترتیب معاونان درمان وزارت بهداشت و دانشگاه علوم 

پزشکی تهران، دکتر صابری نیا رییس مرکز حوادث و فوریت های 

پزشکی و دکتر میرزابیگی معاون پرستاری وزارتخانه حضور داشتند.

دکتر عفت پناه، رییس و دکتر انوری، مدیر بیمارستان ضیاییان، 
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دکتر هاشمی و تیم همراه را در بازدید از بخش های اورژانس، طب 

سالمندان و بخش داخلی و نیز تأسیسات بیمارستان همراهی 

کردند و به سؤالات آنان پاسخ دادند.

بازدید در جلسه ای  از  بلافاصله پس  و همراهان  بهداشت  وزیر 

مشترک با مسئولان بیمارستان شرکت کردند که در این جلسه 

دکتر عفت پناه گزارشی از پیشینه و فعالیت های جاری این 

بالاترین آمار  بیمارستان ضیاییان  ارائه داد و گفت:  بیمارستان 

ویزیت اورژانس را در دانشگاه علوم پزشکی تهران دارد.

توضیح اینکه وزیر بهداشت شبانگاه دوشنبه 24 خرداد 95 نیز 

از بخش اورژانس بیمارستان امام خمینی )ره( بازدید و ضمن 

گفت وگو با بیماران و کادر درمانی این بیمارستان بر رفع کمبودهای 

اورژانس بیمارستانی تأکید کرده بود.

ههکاری های علهی و پژوهشی دانشگاه ساراواک @�
مالزی و دانشگاه علوم پز4کی تهران

دانشگاه  و  تهران  پزشکی  علوم  دانشگاه  تفاهم نامه مشترک 

ساراواک )UNIMAS( با موضوع همکاری های علمی و پژوهشی 

به امضا رسید.

به این تفاهم نامه دوشنبه 24 خرداد طی نشستی مشترک در 

دانشگاه ساراواک )UNIMAS( و با حضور دکتر شعبانی، مدیر 

 Wan Hashim توسعه امور بین الملل معاونت بین الملل، پروفسور

Wan Ibrahim، قائم مقام دانشگاهی و بین الملل معاون دانشگاه 

UNIMAS پروفسور Kopli Bujang، قائم مقام پژوهشی و نوآوری 

معاون این دانشگاه، دکتر Soubakeavathy Rethinasamy، مدیر 

بین الملل، پروفسور Ahmad Hata Rasit، رئیس دانشکده پزشکی 

و علوم بهداشتی دانشگاه UNIMAS و دکتر عزیزی، رئیس واحد 

زبان کالج بین الملل دانشگاه منعقد شد.

در جریان این مراسم که پیرو دیدار قبلی معاون بین الملل دانشگاه 

و رئیس دانشگاه ساراواک و توافق مبنی بر همکاری های مشترک 

برگزار شد، دانشگاه UNIMAS ابراز امیدواری کرد انعقاد تفاهم نامه 

مذکور به توسعه روابط علمی و پژوهشی بیانجامد.

مسئولان این دانشگاه همچنین ارتقا و تقویت روابط دوستانه و 

افزایش درک متقابل میان مردم دو کشور را مورد تأکید قرار دادند.

از جلسه مذکور  پیش  و  این سفر  است که طی  این در حالی 

دانشگاه علامه طباطبایی، دانشگاه علوم پزشکی تهران و نماینده 

کارگروه EducationIRAN در نمایشگاه بین المللی آموزش عالی 

استار مالزی شرکت کردند.

حضور در این نمایشگاه با هماهنگی رایزن علمی ایران در شرق 

و  مالزی  دانشگاه  از حدود 100  نمایندگانی  با شرکت  و  آسیا 

کشورهای مختلف صورت گرفت.

انگلستان،  کره جنوبی،  ژاپن،  ایران،  نمایندگان  است،  گفتنی 

آلمان، سوئیس، کانادا، ایرلند و استرالیا با گردهمایی در نمایشگاه 

بین المللی آموزش عالی استار مالزی تلاش کردند دانشجویانی با 

ملیت های مختلف را جهت تحصیل در کشورشان ترغیب کنند./ق

خبرنگار: مهناز وحیدی

 با حضور رییس دانشگاه 4ورای IT تشکیل 4د@�
در شورای IT دانشگاه چهار دستور جلسه یکپارچه سازی پرونده 

دانشجویان و نظام آماری، طراحی سامانه آکادمی و وب سایت 

انگلیسی دانشگاه و واحدهای زیرمجموعه موردبررسی قرار گرفت.

در این نشست که بعدازظهر سه شنبه 18 خرداد 95 در سالن 

شورای دانشگاه تشکیل شد، ابتدا پروژه هر دانشجو یک پرونده 

مطرح شد و پس از بحث و تبادل نظر اعضای شورا دکتر جعفریان 

رییس دانشگاه بر ضرورت یکپارچه سازی سامانه ثبت اطلاعات 

دانشجویان تأکید کرد و گفت: اطلاعات مربوط به دانشجویان 
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سامانه  در یک  بایستی  مختلف  نرم افزارهای  در  ثبت  به جای 

جمع آوری شود و اطلاعات یکسان برحسب نیاز هریک از معاونت ها 

در اختیارشان قرار گیرد.

وی افزود: بهترین زمان شروع این پروژه همزمان با ثبت نام مهرماه 

دانشجویان است و باید ظرف این مدت مقدمات آن فراهم شود.

پس ازآن سامانه آکادمی دانشگاه موردبررسی اعضای شورا قرار 

گرفت و دکتر زراعتی مدیر آمار و فناوری اطلاعات در توضیح 

آن گفت: با راه اندازی این سامانه همه نرم افزارهای موردنیاز حوزه 

آکادمیک یکپارچه می شود مطالعاتی نیز در این زمینه صورت 

گرفته و جمع بندی آن نیز نهایی شده است.

دکتر جعفریان در این خصوص تصریح کرد: هریک از معاونت ها 

با سامانه های متعددی کار می کنند که مسائلی را برایشان ایجاد 

می کند لذا ضروری است این نرم افزارها یکپارچه سازی شوند.

وی تأکید کرد: بر اساس جدول زمان بندی مشخص، هریک از 

معاونت ها اطلاعات خود را در اختیار مدیریت آمار و فناوری اطلاعات 

دانشگاه قرار دهند تا هر چه سریع تر این پروژه به اجرا درآید.

دستور سوم این جلسه بررسی نظام آماری یکپارچه دانشگاه بود 

که دکتر امینی مشاور عالی رییس دانشگاه با اشاره به ضرورت 

ایجاد آن گفت: به منظور یکسان سازی اطلاعات ورودی و خروجی 

دانشگاه قرار شد مطالعه ای در مدیریت آمار و فناوری اطلاعات 

انجام و چارچوب مشخصی برای آن طراحی شود و در شورای 

IT دانشگاه به تصویب برسد.

مفهوم  از  تعریف مشخص  بر  تأکید  نیز ضمن  دانشگاه  رییس 

که  است  منبع جامعی  آماری  سالنامه  اطلاعات گفت:  و  آمار 

اگر به موقع تهیه شود می توان از آن برای استخراج گزارش های 

دانشگاه استفاده کرد.

وی افزود: البته این سالنامه نواقصی هم دارد و باید سایر آمارهای 

موردنیاز دانشگاه نیز در آن گنجانده شود.

طراحی وب سایت انگلیسی دانشگاه و واحدهای زیرمجموعه نیز 

به عنوان آخرین دستور این جلسه مطرح شد و دکتر جعفریان 

تأکید کرد علاوه بر دانشکده ها، معاونت ها هم باید محتوای سایت 

انگلیسی خود را طراحی کنند.

را ضروری  دانشگاه  انگلیسی  مخاطبان سایت  نیازسنجی  وی 

دانست و گفت: تیمی تشکیل شود تا نیاز مخاطبان بین المللی 

دانشگاه را شناسایی کند تا بر اساس آن محتوای بخش انگلیسی 

سایت دانشگاه طراحی شود.

نشست بررسی آزمون های علوم پز4کی منطقه @�
0ش آمایشی برگزار 4د

نشست بررسی و تبادل اقدامات بسته تحول و ارتقا نظام ارزیابی 

و آزمون های علوم پزشکی منطقه 10 آمایشی، به میزبانی معاونت 

آموزشی دانشگاه برگزار شد.

در این نشست که با حضور متولیان و مسئولان بسته تحول نظام 

ارزیابی و آزمون های علوم پزشکی دانشگاه های منطقه 10 آمایشی 

17 خرداد 95 در سالن شورای معاونت آموزشی برگزار شد، دکتر 

غیاثوندیان مدیر امور آموزشی دانشگاه، هدف از تشکیل این جلسه 

را تبادل اقداماتی دانست که در دانشگاه های منطقه 10 آمایشی 

که  اقداماتی  اشتراک  و  اطلاعات  تبادل  افزود:  است  انجام شده 

تاکنون در دانشگاه ها انجام شده می تواند ایده ای باشد برای سایر 

دانشگاه ها که از آن الگو بگیرند و متناسب با شرایط خودشان 

آن را به اجرا درآورند.

وی برگزاری این جلسه را با حضور مسئولان بسته های تحول 

نظام ارزیابی و آزمون های علوم پزشکی دانشگاه های منطقه 10 

آمایشی بیان کرد و افزود: با توجه به تعدد و جامعیت بسته های 

تحول آموزش علوم پزشکی که 12 حوزه را در برمی گیرد و به نوعی 

مأموریت مشترک 10 دانشگاه قطب 10 محسوب می شود تصمیم 

و مسئولان  متولیان  با  بسته  به هر  مربوط  گرفته شد جلسات 

مربوطه آن برگزار شود.

مدیر امور آموزشی دانشگاه، بر لزوم ترجمان بسته های تحول حوزه 

آموزش تأکید کرد و گفت: با توجه به اینکه ادبیات بسته ها در 

سطح کلان تدوین شده است برای ترجمان و انتقال آن به محیط 

لازم است کار بیشتری صورت گیرد.

به نظر می رسد که  اول  نگاه  دکتر غیاثوندیان تصریح کرد: در 
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بسته ها بایستی به طور متمرکز از سوی وزارتخانه انجام شود ولی 

عمیق تر که نگاه می کنیم می توان کارهای بسیاری برای اجرای 

هریک از بسته ها انجام داد.

را  دانشگاه ها  در  آموزش  تحول  بسته های  ماندگاری  رمز  وی 

مستلزم تسری ترجمان آن به سطح گروه های آموزشی و اعضای 

هیئت علمی دانست و افزود: مهم است بدنه اجرایی دانشگاه به 

مباحث مربوط به بسته های آموزشی ورود پیدا کند و هر چه 

زودتر فرهنگ اجرای آن در سطح دانشگاه ترویج شود.

در ادامه جلسه نمایندگان دانشگاه های منطقه 10 آمایشی پس 

از ارائه گزارشی از روند فعالیت های انجام شده در دانشگاه خود 

به بحث و تبادل نظر پرداختند.

بخش L.D.R در بیهارستان آرش افتتاح 4د@�
بخـش L.D.R بیمارسـتان جامـع بانـوان آرش با حضـور معاون 

توسـعه و معـاون درمان دانشـگاه در مراسـمي افتتاح شـد.

دکتـر اشـرف معینـی رییـس بیمارسـتان، در این مراسـم دکتر 

توکلـي معـاون توسـعه، دکتـر علیپور معـاون درمـان، مهندس 

مکری مسـئول دفتر فنی دانشگاه و استادان بیمارستان، رییس، 

مدیـر، ماماها، پرسـتاران و مسـئولان فنی حضور داشـتند.

دکتـر معینـی رییـس بیمارسـتان ضمـن خوش آمـد گویـی به 

میهمانـان گفت: سـاخت و افتتـاح چنین بخش زیبایی و سـایر 

بخش هـا و خدمـات پیشـرفته ای کـه در بیمارسـتان آرش ارائه 

می شـود نشـانه حمایت هـای ریاسـت دانشـگاه و معاونت هـای 

مربوطـه و بالأخـص معاونـت توسـعه و معاونت درمان دانشـگاه 

و وزارت بهداشـت و درمـان و آمـوزش پزشـکی کشـور از بهبود 

کیفیـت خدمـات بیمارسـتانی اسـت. امیدواریـم بـا ادامـه ایـن 

حمایت هـا بتوانیـم مشـکلات زنـان و زایمـان در شـهر تهران و 

بالأخـص در منطقـه شـرق را مرتفع سـازیم.

در ادامـه مراسـم، دکتـر اشـرف آل یاسـین مدیـر گـروه زنـان 

دانشـگاه و دبیـر هیئـت ممتحنـه و ارزشـیابی رشـته تخصصی 

زنـان و مامایـی وزارت بهداشـت ضمـن تشـکر از حمایت هـای 

معاونت های درمان و توسـعه دانشـگاه در تکمیل زیرساخت های 

بخش هـای زنـان و زایمـان و رشـته های فلوشـیپی مربوطه تنها 

راه ترویـج زایمـان طبیعی و کاهش میزان سـزارین و مرگ ومیر 

مـادران را راه انـدازی بخش هـای L.D.R و ترویـج زایمـان بدون 

درد عنـوان کرد.

دکتـر پیرجانـی قائم مقـام رییـس بیمارسـتان نیز در سـخنانی 

بـا اشـاره بـه رشـد و توسـعه بیمارسـتان ازنظـر کمـی و کیفی 

و تجهیزاتـی بیـان کـرد: آمـار مراجعین بـه درمانـگاه نازایی در 

سـال 1394 برابـر بـا 12 هزار نفر بـود که از این تعـداد 1723 

زن در اتـاق عمـل IVF پذیـرش شـدند و تعداد اعمـال جراحی 

لاپاروسـکوپی بیـش از 2100 عمـل جراحـی بـود کـه از ایـن 

 ADVANCED میـزان 413 عـدد مربـوط به اعمـال جراحـی

LAPAROSCOPIC بـوده اسـت. همچنیـن آمـار مراجعین به 

درمانـگاه فـوق تخصصـی پریناتولـوژی در همـان سـال حـدود 

7000 نفـر و میانگیـن آمـار زایمان طبیعی حـدود 3720 عدد 

در سـال 94 بوده اسـت.

دکتـر توکلـی نیز در ادامه این مراسـم تأکید کـرد تجهیز بخش 

L.D.R در دانشـگاه بـا جدیـت دنبال خواهد شـد. وی گفت: در 

جریـان طرح تحول سـلامت دو بیمارسـتان، پیشـگام و پیشـرو 

در انجـام این طرح در دانشـگاه و دارای موفقیت های چشـمگیر 

هستند که یکی از این مراکز بیمارستان جامع بانوان آرش است.

دکتر معصومه نتاج متخصص بیهوشـی و فلوی I.C.U و مسئول 

اجـرای طـرح زایمان بی درد هم بـا ارائه گزارشـی در این زمینه 

و ذکـر دسـتاوردهای زایمـان بدون درد در ایـن مرکز آمار 770 

زایمـان طبیعی بدون درد در کشـور را از افتخارات دانشـگاه در 

بیمارسـتان جامع بانـوان آرش عنوان کرد.

در پایان  بخش L.D.R توسط میهمانان و مدعوین افتتاح شد.

توضیـح اینکـه در سیسـتم L.D.R فراینـد لیبـر، زایمـان و دو 

سـاعت پـس از زایمـان در یـک اتـاق و بـرای یـک مـادر انجام 

می شـود و تخـت این اتـاق قابل تبدیل بـه وضعیت های مختلف 

بـرای لیبـر و زایمـان اسـت. مـادر دو سـاعت پـس از زایمان تا 

ترخیص به بخش منتقل می شود.
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برگزاری جلسه اعضای ستاد اجرایی طرح تحول @�
نظام سامت

معاون درمان دانشگاه گزارش دوساله بسته های طرح تحول نظام 

سلامت در بیمارستان های تحت پوشش دانشگاه را ارائه کرد.

این جلسه روز دوشنبه 10 خرداد 95 با حضور رییس دانشگاه و 

اعضای ستاد اجرایی طرح تحول نظام سلامت برگزار شد.

ابتدا دکتر علی پور معاون درمان دانشگاه با ارائه گزارش طرح 

تحول نظام سلامت در دو سال گذشته گفت: مجموع تعداد جلسات 

برگزارشده ستاد اجرایی طرح تحول نظام سلامت در سال 93، 

بیست ونه مورد و در سال 94، نوزده مورد بود.

وی همچنین با اشاره به بسته کاهش میزان پرداختی بیماران 

ارجاع،  آزمایشگاه، تصویربرداری، زنجیره  بستری در محورهای 

و  مالی  امور  مدیریت  و  مصرفی  تجهیزات  دارو،  سایر خدمات، 

صورتحساب ها پرداخت و در مورد اقدامات ویژه انجام شده در هر 

یک از این محورها توضیحاتی داد.

معاون درمان دانشگاه در ادامه بابیان اقدامات صورت گرفته در 

دیگر بسته های طرح تحول سلامت در سطح دانشگاه علوم پزشکی 

افزود: در بسته حضور پزشکان متخصص مقیم اقداماتی چون بازدید 

روزانه از 4 بیمارستان و کنترل آن ها ازنظر حضور متخصص مقیم 

از شروع برنامه تاکنون، همکاری اعضای هیئت علمی گروه طب 

اورژانس دانشگاه در نظارت بر بسته مقیمی، ارزیابی متخصصین 

مقیم ازنظر حضور و عملکرد توسط پزشکان عمومی مقیم ستاد 

ارائه  بازدید،  اورژانس در هر  پزشکان متخصص طب  و  هدایت 

بازخورد به بیمارستان ها در خصوص عملکرد پزشکان مقیم، حذف 

مقیمی برخی تخصص ها بر اساس بررسی عملکرد و میزان نیاز 

به حضور آن ها در تعدادی از بیمارستان ها و افزایش و کاهش 

نمره متخصص مقیم بر اساس ارزیابی عملکرد آن ها در بازدیدها 

در حال انجام است.

محور  در سه  هتلینگ  ارتقاء  بسته  در خصوص  وی همچنین 

بیان  و  داد  توضیحاتی  انسانی  نیروی  و  تجهیزات  ساختمان، 

اقدامات انجام شده در بسته ترویج زایمان طبیعی به بعضی از این 

اقدامات مثل استفاده از NGO هایي نظیر جمعیت مامایي و نیز 

رسانه هایی مانند صداوسیما، نشریات و ... در امر ترویج زایمان 

باردار در  به مادران  ام اس  از طریق اس  طبیعي، اطلاع رسانی 

خصوص فواید زایمان طبیعي و عوارض سزارین در تعدادي از 

مراکز و حمایت از طرح های پژوهشي در خصوص ایجاد تغییر 

نگرش مادران باردار از سزارین به زایمان طبیعي، اشاره کرد.

دکتر جعفریان رییس دانشگاه در این جلسه بررسی علل کم توجه ی 

مراکز تابعه به استفاده از تفاهم نامه با بیمارستان های امیرالمؤمنین 

و صدیقه زهرا در جبران کمبود تخت بستری از معاونت درمان 

و همچنین پیگیری اجرای پروتکل سه داروی آلبومین، پنتاپرازول 

و استامینوفن تزریقی را از معاونت غذا و دارو خواست.

جلسه بررسی نحوه تکهیل پروژه مهدی کلینیک @�
با حضور رییس دانشگاه برگزار 4د

نحوه تکمیل پروژه مهدی کلینیک در جلسه ای با حضور اعضای 

هیئت مدیره شرکت محب سلامت ایرانیان وابسته به هیئت امنای 

صرفه جویی ارزی، خانواده محترم گرامی و مسئولان دانشگاه بررسی شد.

رییس  دکتر جعفریان  روز سه شنبه 11 خرداد 95  در جلسه 

دانشگاه، دکتر ایازی معاون امور اجتماعی وزیر بهداشت، دکتر 

حسنی دبیر هیئت امنای ارزی، دکتر نجفی خواه مدیر امور حقوقی 

وزارت بهداشت، دکتر مسعود اعتمادیان، دکتر علی اعتمادیان، 

از ورثه مرحوم گرامی، دکتر  نمایندگان مؤسسه یاوران مهدی 
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امام خمینی )ره( و دکتر  بیمارستانی  خراسانی رئیس مجتمع 

توکلی معاون توسعه دانشگاه حضور داشتند.

در این جلسه پس از معرفی مدل پیشنهادی هیئت امنای ارزی 

برای ادامه کار، اعضای حاضر، نظرات خود را بیان کردند و ابعاد 

حقوقی، قانونی و عملیاتی پیشنهاد موردبحث قرار گرفت.

از مهم ترین نکات مطرح شده در جلسه یادشده، نحوه تأمین منابع مالی، 

مدل ایجاد یک شرکت در زیرمجموعه هیئت امنای ارزی برای تکمیل 

پروژه و آمادگی خانواده مرحوم گرامی برای مشارکت در ادامه کار بود.

درنهایت مقرر شد دکتر نجفی خواه موضوعات حقوقی و قانونی را 

با حضور نمایندگان دانشگاه پیگیری کند و در جلسه ای با حضور 

نمایندگان هیئت امنا و دانشگاه در محل پروژه، در مورد تعیین 

حدود فاز یک این مجموعه نیز تصمیم گیری شود.

پروژه مهدی کلینیک که تاکنون حدود 30 درصد پیشرفت فیزیکی 

دارد توسط ورثه مرحوم گرامی تا این مرحله رسیده و از اواخر 

سال 1393 به دلیل عدم امکان تأمین مالی متوقف شده است.

تهران  پزشکی  علوم  دانشگاه  و  بهداشت  وزارت  اینکه  توضیح 

به  پروژه  از مهرماه 94 که  را  منابع  تأمین  راهکارهای مختلف 

دانشگاه تحویل شده است به طورجدی پیگیری می کنند.

با  سومین جلسه بررسی روند پیگیری ساخت مهدی کلینیک 

حضور رییس دانشگاه برگزار شد

در سومین جلسه بررسی روند پیگیری ساخت مهدی کلینیک 

بر پیگیری عملیات اجرایی این پروژه تاکید شد.

با  سومین جلسه بررسی روند پیگیری ساخت مهدی کلینیک 

حضور دکتر جعفریان، رییس دانشگاه، معاون امور اجتماعی وزارت 

هیات  و  دانشگاه  و  بهداشت  وزارت  مرتبط  بهداشت، مسوولان 

مدیره منتخب موسسه محب مهدی و مشاور اجرایی پروژه روز 

سه شنبه 18 خراد 95 در محل پروژه واقع در مجتمع بیمارستانی 

امام خمینی)ره( برگزار شد.

در این جلسه  پیرو مذاکرات صورت گرفته در دو جلسه قبلی، 

تامین منابع  ابتدا روش  از بحث و بررسی صورت گرفته   پس 

پروژه و بازپرداخت ان مورد بحث قرار گرفت و مدل های مختلف 

مطرح و مقرر شد با هماهنگی وزارت بهداشت تصمیم گیری شود.

در ادامه فاز یک پروژه شامل درمانگاهها، اورژانس، تصویربرداری، 

تاسیسات و موتورخانه و هواسازها در حد نیاز و 300 تخت بستری 

و 15 اتاق عمل باضافه کل نمای پروژه مورد تایید قرار گرفت و 

مقرر شد عملیات اجرایی آن پیگیری شود.

تشکیل مجهع 3یرین سامت 4هرستان اسامشهر@�
مدیر شبکه بهداشت و درمان اسلامشهر از تشکیل مجمع خیرین 

سلامت خبر داد و بر مزایاي مردمي بودن مجمع خیرین سلامت 

امور خیرخواهانه  بودن  پایدارتر  و  مؤثرتر  باارزش تر،  بر  مبني 

تأکید کرد.

بر  اینکه معصومین  به  توجه  با  دکتر محمدرضا سلماني گفت: 

اهمیت دو نعمت سلامت و امنیت بسیار توصیه کرده اند و سلامت 

به عنوان یکي از مباحث بسیار مهم مدنظر همگان قرار دارد و 

زیرساخت های سلامت محدود  تأمین  براي  هم  دولتي  منابع 

است، کمک خیرین می تواند در پیشبرد و انجام بسیاري از امور 

مربوطه مؤثر واقع شود.

در حال حاضر بسیاري از افراد جامعه ناخواسته گرفتار بیماري 

امکانات جدید و  با توجه به تجهیزات و  و مصیبت می شوند و 

به خصوص هزینه های بالاي درمان، این افراد دچار کمبودهایي 

می شوند که کمک های خیرین براي کاهش دغدغه های تأمین 

مالي می تواند این کمبودها را مرتفع کند.

وي در ادامه ضمن تأکید بر حضور جمعي از مردم براي مدیریت 

منابع مالي به عنوان حرکتي بسیار مفید افزود: نکته ای که بسیار 

قابل توجه است مشکلات فقر تغذیه ای در قشري از جامعه است 

که خوشبختانه بخشي از این مشکل با حمایت کمیته امداد امام 

خمیني )ره( و همکاري اداره آموزش وپرورش و شبکه بهداشت و 

سایر ارگان های مرتبط باهدف کاهش بیماری های ناشي از کمبود 

تغذیه و سوءتغذیه حل شده است.

دکتر سلماني بابیان اینکه انجام امور خیرخواهانه از بزرگان دین 

نیز انجام و توصیه شده است گفت: اگر این اقدامات و امور ثواب 

در قالب خیرین سلامت مدیریت شود قطعاً مؤثرتر واقع خواهد 
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شد و تأکید و اصرار بر این است که مجمع غیردولتي و مردمي 

باشد، چراکه هر امري که توسط مردم و خودجوش انجام شود، 

باارزش تر، پایدارتر و مؤثرتر خواهد بود.

مدیر شبکه در خصوص ضرورت تشکیل مجمع خیرین سلامت 

شهرستان اسلامشهر گفت: در راستاي تشکیل این مجمع در شهرستان 

با همکاري مجمع خیرین استان تهران جلسه ای با حضور معاون 

سیاسي، انتظامي فرمانداري، امام جمعه شهرستان و جمعي از مسئولان 

و خیرین شهرستان یکشنبه 30 خرداد 95 تشکیل و اعضاء هیئت مدیره 

مجمع و بازرسین آن پس از رأی گیری انتخاب شدند.

زیارت قبور 4هداي گهنام و امامزادگان جعفر و @�
حهیده 3اتون )ع(

و کارکنان  اعضاي هیئت علمی  به همراه  دانشجویان  از  جمعي 

دانشکده فناوری های نوین پزشکي در باغ فیض تهران گردهم 

آمدند و ضمن زیارت آستان مقدس امامزادگان جعفر و حمیده 

خاتون )ع(، با حضور بر مزار شهداي گمنام، با آرمان های شهداي 

انقلاب با ایشان تجدید میثاق کردند.

روزه داران سپس با حضور در تالار آب نماي دانشگاه تهران با نشاط 

و معنویتي که در سیماي آن ها به خوبی هویدا بود، در ضیافت 

افطار شرکت کردند. در جریان مراسم کتاب »سلام بر ابراهیم« 

در بین شرکت کنندگان توزیع شد.

دانشکده  فرهنگي  دانشجویي  معاون  دکتر مسعود خسرواني 

فناوری های نوین پزشکي گفت: مسابقه کتاب خوانی تحت همین 

عنوان در ماه مبارک رمضان در سطح دانشگاه برگزار خواهد شد. 

همچنین مسابقه ای براي آشنایي با مفاهیم قرآني برگزار شد.

وي گفت: خدا را شکر می کنیم که امسال هم مانند سال پیش 

نوین  فناوری های  دانشکده  اساتید خیر  با همت  موفق شدیم 

پزشکي شاهد گردهمایي، همدلي و هم زبانی جمعي از دانشجویان، 

کارکنان و اعضاي هیئت علمی دانشکده باشیم.

برگزاري جلسه کهیسیون قانوني امور دارو3انه ها@�
سومین جلسه کمیسیون قانوني امور داروخانه ها در سال 95 با 

این  حضور دکتر منان حاجي محمودي، معاون غذا و دارو در 

معاونت برگزار شد.

این جلسه با هدف بررسي داروخانه ها از نظر صلاحیت مسئول 

فني، تبدیل وضعیت ارائه خدمات داروخانه و شرایط جابجایي 

مکان داروخانه برگزار شد و در نهایت از 7 پرونده مورد بررسي 

5 مورد تائید صلاحیت مسئول فني داروخانه، یک مورد جابجایي 

و یک مورد تبدیل وضعیت ارائه خدمات داروخانه بررسي و پس 

از بحث و تبادل نظر تصمیم گیری های لازم به عمل آمد.

دریافت دو جایزه پوستر برتر در کنگره بین الهللی @�
آکادمي آلرژي و ایهونولوژي بالیني

پژوهشـگران مرکـز تحقیقـات ایمونولـوژي، آسـم و آلـرژي در 

کنگـره بین المللـی آکادمـي آلـرژي و ایمونولـوژي بالینـي اروپا 
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)EAACI( حضوري درخشان داشتند.

این کنگره از 22 تا 26 خرداد 95 )15-11 ژوئن 2016( در شهر 

وین کشور اتریش برگزار و 7 خلاصه مقاله از پژوهشگران مرکز 

تحقیقات ایمونولوژي آسم و آلرژي در این کنگره پذیرفته شد 

که 2 خلاصه مقاله موفق به دریافت گرنت شرکت در کنگره و 2 

خلاصه مقاله نیز موفق به دریافت جایزه پوستر برتر در کنگره شدند.

ریحانه خادمي و محسن بدل زاده به صورت مشترک موفق به 

 Oral( دریافت جایزه پوستر برتر در قسمت سخنران خلاصه مقاله

Abstract Session( و دریافت گرنت شرکت در کنگره شدند.

مرضیه مزیناني و زهرا علیزاده به صورت مشترک موفق به دریافت 

جایزه پوستر برتر در قسمت ارائه پوستر و سوسن نبي لو و زهرا 

علیزاده هم به صورت مشترک موفق به دریافت گرنت شرکت در 

کنگره شدند.

ثمینه کمالي، دکتر مریم ایازي، پریسا دشتي، مریم اکبري ارائه 

پوستر در این کنگره شرکت کردند.

کنگره بین المللی آکادمي آلرژي و ایمونولوژي بالیني اروپا یکي 

از کنگره های شاخص جهان است که هر سال در یکي از کشورهاي 

اروپایي با حضور فعال هزاران نفر برگزار می شود و پژوهشگران 

مرکز تحقیقات ایمونولوژي، آسم و آلرژي با حضوري فعال در آن 

شرکت می کنند.

برآورد نیروي انساني تخصصي و فوق تخصصي @�
موردنیاز تا سال م0مش

در جلسـه سـطح بندی خدمات بـه موضوع روش بـرآورد نیروي 

تخصصـي موردنیاز تا سـال 1404 پرداخته شـد.

در ایـن جلسـه که روز دوشـنبه 24 خـرداد 95 بـا حضور دکتر 

علـي پـور، معـاون درمـان دانشـگاه برگزار شـد، دکتـر صداقت 

نماینـده دانشـگاه و رابـط منطقـه 10 و نماینـدگان گروه هـای 

تخصصـي و فـوق تخصصـي مراکز تابعه دانشـگاه علوم پزشـکي 

تهـران حضور داشـتند.

دکتـر علـي پـور بـا تأکید بـر اهمیـت اجـراي این طـرح گفت: 

رییس دانشـگاه علوم پزشـکي کرمان این مدل را ارائه کرده که 

وزیـر بهداشـت از بین دیگـر مدل ها، این مـدل را به عنوان مدل 

برتر انتخاب کرده و از دانشـگاه های علوم پزشـکي خواسته تا بر 

اسـاس ایـن مدل پیـش رفته و امکانـات مرتبط با حـوزه درمان 

را در منطقـه خـود تـا سـال 1404 اعـم از تخـت بیمارسـتاني، 

تجهیزات و نیروي انساني )تخصصي، فوق تخصصي و یا پرستاري 

و سـایر( پیش بینـی و اعلام کننـد. این کار بزرگي اسـت به ویژه 

در تهـران نسـبت بـه سـایر اسـتان ها بـه دلیـل اطلاعـات کم و 

تخمیـن اینکـه براي ایـن بیمارسـتان های با حجـم مراجعه بالا 

در آینـده چـه پیش خواهد آمد، سـخت تر اسـت.

ادامـه دکتـر صداقـت، عضـو هیئت علمـی دانشـگاه علـوم  در 

پزشـکي تهـران و رابـط منطقـه 10 از حاضریـن خواسـت تـا با 

در نظـر گرفتـن پارامترهـاي موردنظـر ایـن طـرح و چالش های 

پیـش رو و متدولـوژي ارائه شـده در این جلسـه، در بـازه زماني 

اعـلام شـده، بـرآورد نیروي انسـاني تخصصـي گروه خـود را در 

حـوزه دانشـگاه علوم پزشـکي تهران تا سـال 1404 بـه معاونت 

درمـان اعـلام کنند.

دکتـر صداقت در سـخنان خود به پارامترهایـي مثل میزان نیاز 

بـه خدمـات درماني در سـال های آینده، میـزان تقاضاي جامعه 

رفتارهـاي  و  انتظـارات مـردم، فرهنـگ  ایـن خدمـات،  بـراي 

بهره بـرداری از خدمات درماني، برآورد نیروهایي که از سیسـتم 

خارج می شـوند )بازنشسـتگي، اسـتعفا، اخراج، فوت و ...( میزان 

تطبیـق تخصص هـا و مهارت های فعلي با آنچـه در آینده، بخش 

سـلامت نیازمنـد آن اسـت، اقدامـات و روش هـای تشـخیصي 

درمانـي کـه در آینـده از دور خـارج و یا اضافه می شـوند، تغییر 

در تکنولوژي و درنهایت بودجه سلامت اشاره کرد و از حاضرین 

خواست در برآورد نیروي انساني تخصصي گروه خود چالش هایی 

مثـل وضعیـت سـني و جنسـي جمعیـت، وضعیـت اکولوژیـک 

بیماریهـا، تغییـر در رویکـرد فرهنگـي جامعـه در اسـتفاده از 

خدمات، جریان مهاجرت، تغییرات آب هوایي و زیسـت محیطی، 

ترجیح سیاسـت گذار، تأمین مالـي و تغییر فناوري را نیز مدنظر 

قرار دهند.
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برگزاري جلسه مشترک دبیران بحران @�
بیهارستان های تابعه دانشگاه

واحد مدیریت بحران بیمارستان ضیاییان میزبان دبیران کمیته های 

بحران بیمارستان های تابعه دانشگاه بود.

در جلسه مدیریت بحران که با حضور دکتر عبدالهي فر، رییس 

مرکز حوادث و فوریت های دانشگاه روز چهارشنبه 26 خرداد 95 

در سالن کنفرانس اداري بیمارستان ضیاییان برگزار شد، ابتدا 

دکتر محمد عفت پناه رئیس بیمارستان ضیاییان گفت: با توجه 

به شرایط جغرافیایي کشور و نیز تهدیدات تکنولوژیک از جمله 

حملات سابیري، آمادگي همه مراکز درمانی و تجهیزاتي آنان به 

آخرین امکانات و نیز آموزش کارکنان باید سرلوحه امور مراکز 

خدمات درماني قرار گیرد.

وي در ادامه ضمن بیان یکي از تجربه های منطقه ای خود، به 

اهمیت موضوع تبادل تجربیات، افرادي که در بحران ها درگیر 

براي  بیمارستان ها  کامل  آمادگي  بر  پایان  در  و  اشاره  بوده اند، 

مدیریت بحران های احتمالي در منطقه تأکید کرد.

سپس دکتر عبدالهي فر، رییس مرکز حوادث و فوریت های دانشگاه 

گفت: بیمارستان ضیائیان یکي از تجربه های موفق در زمینه ایمني 

بیمارستان ها است و این مرهون حمایت مدیر ارشد این مرکز 

ازجمله دکتر عفت پناه رئیس بیمارستان است.

رییس مرکز حوادث و فوریت های دانشگاه با اشاره به برنامه های 

آینده دانشگاه گفت: بازبیني ارزیابي خطر براساس ابزارهاي ملي، 

درگیر کردن روساي بیمارستان ها در بحث بحران و ایجاد تیم های 

سیار درماني درآینده از جمله برنامه هاست.

از سخنرانان  تاجیک سعیدي  و جعفر  دکتر سالاري  همچنین 

دیگر این جلسه بودند.

در پایان دکتر ذنوبي، دکتر سالاري و دبیران کمیته های بحران 

و بلایا از درمانگاه تخصصي، بخش اورژانس و اتاق عملیات اضطراري 

مستقر در دفتر پرستاری بیمارستان ضیائیان بازدید کردند.

بررسي پیشنهاد برنامه سفیر دانشگاه در @�
معاونت بین الهلل

زوایاي مختلف  بررسي  با  بین الملل  معاونت  مدیران  شوراي 

دانشجویان  تحصیل  دوران  از  بخشي  دستورالعمل گذراندن 

تحصیلات تکمیلي در خارج از کشور و ارائه پیشنهاد برنامه سفیر 

دانشگاه برگزار شد.

در این نشست که روز شنبه 22 خرداد 95 با حضور دکتر عرب 

خردمند، معاون بین الملل دانشگاه برگزار شد، ابتدا، معاون بین الملل 

دانشگاه موضوع دستورالعمل گذراندن بخشي از دوران تحصیل 

دانشجویان تحصیلات تکمیلي در خارج از کشور را مطرح کرد و 

گفت: پس از مدت ها بررسي کارشناسي و پیگیری های معاونت 

بین الملل، این دستورالعمل هم اکنون در مرحله نهایي شدن است.

تدوین دستورالعمل  از  اصلي  افزود: هدف  دکتر عرب خردمند 

یادشده تعامل با دانشگاه های مختلف و استفاده از فرصت های 

خارج از کشور توسط دانشجویان تحصیلات تکمیلي است.

در ادامـه، پیشـنهاد برنامـه University Ambassador )سـفیر 

دانشـگاه( ارائه شـد.

.در ایـن بخـش نیز اعضاي شـورا نظـرات خود را مطـرح کردند 

و معـاون بین الملـل دانشـگاه ضمـن اسـتقبال از ایـن برنامـه، 

پیشـنهاد اسـتفاده از تـوان رایزنـان علمـي و سـفراي ایـران در 

کشـورهاي مختلـف را نیـز مطـرح کرد.

در  بین المللی  نقش سازمان های  موضوع  ارائه  با  نشست  این 

جهانی شدن آموزش عالي توسط مشاور اجرایي معاونت بین الملل 

و بحث و بررسي پیرامون آن پایان یافت.
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سا3ت بیهارستان 4ریعتي جدید تصویب 4د@�
کمیسـیون ماده 5 شـهرداري تهران با طرح سـاخت بیمارستان 

جدید شـریعتي در منطقه 22 تهـران موافقت کرد.

ــرداد 95  ــنبه 24 خ ــه دوش ــه ای ک ــیون در جلس ــن کمیس ای

برگــزار شــد، تعییــن کاربــري بیمارســتان جدیــد شــریعتي را 

تصویــب کــرد.

ــور، وزارت راه  ــان وزارت کش ــور معاون ــا حض ــت ب ــن نشس ای

شهرســازي، وزارت نیــرو و نماینــدگان ســازمان محیط زیســت، 

نماینده ســازمان میراث فرهنگي و شــهرداري تهران برگزار شد.

دکتـر سـروش رئیس بیمارسـتان شـریعتي با اعلام ایـن خبر از 

تلاش هـای دکتر هاشـمي وزیر بهداشـت، دکتر ایـازي قائم مقام 

وزیر بهداشـت در امور مشـارکت های اجتماعـي، دکتر لاریجاني 

معاون آموزشـي وزیر بهداشـت، دکتر ملک زاده معاون تحقیقات 

وزارت بهداشـت، شـهردار تهران دکتر جعفریان ریاست دانشگاه 

علـوم پزشـکي تهران و گروه مدیریت این پـروژه قدرداني کرد و 

افزود: بیمارسـتان جنرال شـریعتي در غرب تهران با جدیدترین 

اسـتانداردهاي روز دنیـا سـاخته می شـود و بـا مقدمـات فراهم 

شـده و موافقت هایی که انجام شـده به زودی سـاخت این پروژه 

در منطقـه 22 تهران آغاز می شـود. 

ــن  ــي از بزرگ تری ــریعتي یک ــد ش ــتان جدی ــاخت بیمارس س

پروژه های بهداشــت و درمان کشــور اســت. ظرفیت بیمارســتان 

جدیــد شــریعتي 800 تخــت بســتري اســت کــه حداقــل 240 

تخــت آن بــه تخت هــای ویــژه )CCU, ICU( اختصــاص 

خواهــد داشــت.

در این بیمارسـتان همچنین مرکز جامع درمان بیماران مبتلابه 

بیماری هـای بدخیـم و سـرطان و مرکـز ترومـا سـاخته خواهد 

شد.

درمان @� معاونت  برگزاري جلسه 4وراي مدیران 
در ماه 3رداد

معاون درمان دانشگاه هدف اصلي آموزش کارکنان را جبران کمبودهاي 

مهارتي خواند.

دکتر علي پور ضمن تبریک به مناسبت فرارسیدن ماه مبارک رمضان 

در خصوص دستور جلسه توضیحاتي داد و گفت: با توجه به اهمیت 

ورزش در سلامت جسم و روح و ارتقاء کیفیت خدمات در حال پیگیري 

موضوع در قالب ایجاد برنامه های ورزشي براي کارکنان از طریق رابط 

ورزشي معاونت درمان هستیم.

وي همچنین از تغییراتي که در آموزش ضمن خدمت کارکنان در 

حال برنامه ریزی است خبر داد و افزود: هدف اصلي از این کار جبران 

کمبودهاي مهارتي است و معاونت درمان دانشگاه متولي نیازسنجي 

آموزشي در حوزه درمان است که ما باید بر اساس نیازهاي واقعي در 

مراکز درماني این کار را انجام دهیم.

دکتر میرزایي رییس واحد آمار و مدارک پزشکي معاونت درمان نیز 

گزارشي از روند تدوین برنامه عملیاتي معاونت درمان ارائه کرد و گفت: 

برنامه عملیاتي هر یک از واحدها بر اساس برنامه چهارساله معاونت 

درمان و با توجه به برنامه های ابلاغي وزارت بهداشت باید تنظیم شود. 

البته عناوین برنامه ها و اعتبارات موردنیاز هر واحد مشخص شده که 

پس از تکمیل در روزهاي آتي براي عقد تفاهم نامه در هیئت رئیسه 

دانشگاه توسط معاون محترم درمان دفاع می شود.

وسکویي مدیر امور پرستاري دانشگاه در خصوص آموزش ضمن 

خدمت کارکنان گفت: متولي این امر، دکتر خردمند معاون امور 

بین الملل دانشگاه است و قرار شد تا نیازسنجي آموزشي در حوزه 

اداري مالي توسط معاونت توسعه و در حوزه درمان توسط معاونت 

درمان دانشگاه انجام شود. در انتهاي دوره به فراگیران مدرک داخلي 

بااعتبار در دانشگاه علوم پزشکي تهران و مؤثر در ارتقاء شغل کارکنان 
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ارائه می شود. آغاز اولین دوره پذیرش مهرماه 95 با 8 واحد در هر 

ترم و براي کارکنان رسمي، پیماني و قراردادي تا از مدرک تحصیلي 

دیپلم تا مقطع فوق لیسانس پیش بینی شده است.

در پایـان محترمـي رییس امـور اداري معاونت درمان گزارشـي 

از آمار نیروي انسـاني به تفکیک رسـته شغلي، مدرک تحصیلي 

و سـنوات خدمت در معاونت درمان و در بیمارسـتان های تحت 

پوشش دانشگاه ارائه کرد.

اپتومتري بیهارستان @� نههین سهینار گروه 
فارابي برگزار 4د

با همکاري گروه چشم پزشکی دانشگاه های علوم پزشکي تهران و 

مشهد، نهمین سمینار گروه اپتومتري بیمارستان فارابي با عنوان 

»کراتوکونوس« برگزار شد.

روز پنجشنبه 20 خرداد 1395 در سالن پروفسور شمس بیمارستان 

از  بیماري کراتوکونوس )قوزقرنیه(  برگزار و در طي آن  فارابي 

ابعاد مختلف بررسي شد.

برنامه  بیان اهداف  دکتر مهدي خداپرست دبیر علمي سمینار 

بر ارتقاي تعامل ارزشمند جامعه اپتومتري و چشم پزشکی براي 

ارائه خدمات بهتر به بیماران تأکید کرد.

دکتر محمدرضا صداقت نائب رئیس انجمن چشم پزشکی کشور 

نیز در سخناني در مورد لزوم آشنایی اپتومتریست ها با فرایند 

شناخت، تشخیص و درمان بیماري کراتوکونوس مطالبي را بیان کرد.

در ادامه طیبه دوابي، دبیر اجرایي سمینار جزئیاتي از روند اجرائي 

سمینار را تشریح و از تعامل مشترک اپتومتریست ها به عنوان 

عامل هم افزائی علمي و اعتلاي حرفه ای یاد کرد.

این برنامه در دو بخش برگزار شد. در قسمت اول برنامه اپتومتریست 

مسعود خرمي نژاد درباره تأثیر بیماري کراتوکونوس بر کیفیت 

بینائي و زندگي بیماران و در بخش دوم فرشاد عسکري زاده، 

تفسیر  زمینه  اپتومتري در  دانشجوي دکتراي تخصصي 

نوري  لیلا  آخر  در  کراتوکونوس  در  مختلف  تصویربرداری های 

بیماران  در خصوص  تماسي سخت  فیت عدسی های  درباره 

کراتوکونوس سخنراني کردند.

امور @� امور هیئت علهی  چهارمین جلسه کهیته 
ایثارگران در سال اد برگزار 4د

در چهارمین جلسه کمیته هیئت علمی ایثارگران، بر چهار محور 

دیني،  اندیشه ی  تعمیق  نماز،  فرهنگ  ترویج  با هدف  اساسي 

حمیت ملي و تعهد حرفه ای تأکید شد.

این جلسه با حضور دکتر گتمیري، دکتر بیگ محمدي، دکتر 

توگه، دکتر قناعتي، دکتر پارسا، دکتر حجازي و دکتر مقیمي، روز 

چهارشنبه 19 خرداد 1395 در دفتر امور ایثارگران برگزار شد.

این جلسه با قرائت قرآن مجید توسط دکتر بیگ محمدي شروع 

شد و سپس دکتر مقیمي مدیر امور ایثارگران ضمن تبریک ماه 

از چگونگي  به حاضران خلاصه ای  و خیرمقدم  رمضان  مبارک 

برگزاري سومین هم اندیشی اعضاي هیئت علمی دانشگاه را ارائه کرد.

در ادامه دکتر گتمیري، مسئول کمیته امور هیئت علمی ایثارگران 

ضمن تبریک ماه مبارک رمضان، خلاصه ای از مباحث جلسات 

قبل را بیان کرد و گفت: هدف کلي کمیته امور هیئت علمی احیا 

فرهنگ ایثار و شهادت در دانشگاه و در کشور است.

وي تقویت روحیه ی ایثارگري و حفظ ارزش های انقلاب را حائز 

را در قدم  این زمینه  افزود: رمز موفقیت در  اهمیت دانست و 

اول مشارکت اعضاي هیئت علمی ایثارگر در برنامه های فرهنگي 

دانشگاه می دانم. ازاین رو بناست بر اساس چهار محور اساسي و 

راهبردهاي فرهنگي برنامه ی کلان چهارساله ی دانشگاه )نماز، 
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تعمیق اندیشه ی دیني، حمیت ملي و تعهد حرفه ای( پیش برویم 

و چند جلسه هدفمند و اثرگذار داشته باشیم تا با برگزاري این 

جلسات در حقیقت در جهت تحقق برنامه ی کلان دانشگاه ایفاي 

نقش کنیم و به نظرمي رسد که تحقق این امر می تواند اثرات 

مضاعفي در دانشگاه به دنبال داشته باشد.

در ادامه جلسه دکتر بیگ محمدي، عضو دیگر کمیته به بیان اهمیت 

اجرا و برگزاري کرسی های آزاداندیشي اشاره کرد سپس دکتر قناعتي 

با اشاره به این نکته که افراد حاضر در این جلسه از افرادي بوده اند که 

براي حفظ ارزش های اعتقادي خود به جبهه رفتند و جانشان را در 

طبق اخلاص قراردادند گفت یکي از مسائل پایه ای اسلام که برقرار 

کردن عدالت و به نوعی پیش نیاز است باید در کرسی های آزاداندیشي 

ایثارگران دانشگاه مطرح و گسترش داده شود.

هم اندیشی طرح صیانت از حریم امنیت عهومي @�
و حقوق 4هروندي در بیهارستان سینا

اولین نشست هم اندیشی »اجراي طرح صیانت از حریم امنیت عمومي 

و حقوق شهروندي« بیمارستان سینا در سال 95 برگزار شد.

این نشست با حضور دکتر غلامرضا پورمند، رئیس بیمارستان سینا روز 

یکشنبه 23 خرداد 95 در سالن شوراي ریاست بیمارستان برگزار شد.

در ابتداي این نشست اجراي مصوبات طرح صیانت از حریم امنیت 

عمومي و حقوق شهروندي بیمارستان سینا در سال 94 بررسي شد و 

با توجه به درخشش این مرکز و کسب حداکثر امتیاز )100 درصد( در 

حوزه بیمارستان های تابعه دانشگاه علوم پزشکي تهران، مبحث اعلام 

آمادگي پایلوت قرار گرفتن سینا براي اجراي مصوبات طرح صیانت 

از حقوق شهروندي دانشگاه علوم پزشکي تهران در سال 95 مطرح 

و مورد بررسي قرار گرفت.

ادامه نشست نیز به نقد و بررسي در خصوص مصوبات طرح صیانت 

یادشده مبني بر اصلاح فرآیندها، کاهش تصدی گری، افزایش رضایتمندي 

و در صورت وجود شرایط قانوني، واگذاري واحد به یکي از دست اندرکاران 

دانشگاه اختصاص یافت و مقرر شد اعضاي کمیته صیانت از حقوق 

شهروندي تعیین و اعلام شوند.

تجلیل از سرپرست نهونه بهدا4تي سال مد @�
در هفته 3وابگاه ها

مرکز بهداشت و درمان دانشجویان به مناسبت هفته گرامیداشت 

خوابگاه های دانشجویي از خوابگاه های دانشجویي بازدید کرد و در 

مراسم تجلیل از سرپرست نمونه بهداشتي سال 94 تجلیل کرد.

در این مراسم که در دفتر دکتر هاشمي رییس این مرکز برگزار 

شد، از زحمات فاطمه پورهمداني، سرپرست خوابگاه های نسترن 

1 و 2 با اهداي لوح تقدیر، تجلیل و قدرداني شد.

راند مشترک گروه نورولوژي @� برگزاري گراند 
دانشگاه در بیهارستان سینا

پزشکي  علوم  دانشگاه  نورولوژی  گروه  راند مشترک  گراند  در 
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تهران که روز پنج شنبه 20 خرداد 95 در تالار امام حسین )ع( 

بیمارستان سینا برگزار شد استادان و دستیاران سه بیمارستان 

امام خمیني، شریعتي و سینا حضور داشتند.

نورولوژی  متخصص  اخوت،  علی اصغر  دکتر  گردهمایي  این  در 

 Anti-B cell therapy in" بیمارستان سینا در خصوص تازه های

autoimmune Neurologic Disorders' مطالبي ارائه کرد و در 

ادامه سه case معرفي و موردبحث و بررسي قرار گرفت.

جلسه تفسیر قرآن در نهاز3انه سازمان مرکزي @�
دانشگاه

به  در  تهران  پزشکي  علوم  دانشگاه  اسلامي  معارف  مدیر گروه 

وجوب امربه معروف و نهي از منکر پرداخت.

روز  و عصر  نماز جماعت ظهر  اقامه  از  که پس  این جلسه  در 

برگزار شد؛ حجت الاسلام والمسلمین  سه شنبه 18 خرداد 95 

دکتر متوسل با اشاره به آیه 71 سوره توبه گفت: امربه معروف و 

نهي از منکر همین کاري است که همه پدر و مادرها براي تربیت 

فرزندان خود در خانه هایشان انجام می دهند و به طور طبیعي هیچ 

فرزندي به طور مثال به پدر خود نمی گوید »به شما چه که من 

درس نمی خوانم« چون پذیرفته که پدر و مادر از سر دلسوزي 

می گویند. ما می خواهیم بگوییم این امر طبیعي در خانواده را، 

اسلام در حوزه جامعه آورده است.

وي افزود: این طور نیست که آدم ها فقط در حوزه خانواده نیاز 

به تذکر داشته باشند. در جامعه همه ی مؤمنین و مؤمنات بر 

همدیگر این حق رادارند که به هم تذکر بدهند، فارغ از اینکه 

سن، جنس، سواد و... آن ها چه باشد، صرف اینکه فردي مؤمن 

به هر مؤمن دیگري تذکر بدهد،  ازنظر شرعي حق دارد  باشد 

تذکر در کار خیر و یا تذکر براي دوري از منکر.

مدیـر گـروه معـارف اسـلامي دانشـگاه بـا اشـاره به اینکـه همه 

مـردان و زنان مؤمـن اولیاي یکدیگرنـد و حق دارند به هم تذکر 

بدهنـد؛ گفـت: بـه تعبیـري مـا در اسـلام بـه تـو چـه! نداریـم، 

چنانکـه بـه مـن چـه هـم نداریـم و همان طـور که در آخـر این 

آیـه گفته شـده اسـت، اگـر جامعـه مسـلمین این گونـه شـد که 

در مقابـل معروف هـا و منکرهـا حساسـیت داشـتند، این جامعه 

مورد رحمت الهي واقع می شود.

و @� نشست مشترک دانشکده علوم تغذیه 
رژیم 4ناسی با مرکز تحقیقات استئوپروز

اولیـن نشسـت مشـترک دانشـکده علـوم تغذیه و رژیم شناسـی 

بـا مرکـز تحقیقـات اسـتئوپروز روز دوشـنبه 17 خـرداد 95، با 

حضـور دکتـر سیاسـي رییـس ایـن دانشـکده و آرش حسـین 

نـژاد مسـئول مرکـز تحقیقـات اسـتئوپروز و جمعـي از اعضـاي 

هیئت علمـی و مدیـر گروه هـای دانشـکده در سـالن کنفرانـس 

دانشـکده برگزار شـد.

و  تغذیـه  علـوم  دانشـکده  مشـارکت  به منظـور  نشسـت  ایـن 

رژیم شناسـی بـا مرکـز تحقیقات اسـتئوپروز - پژوهشـگاه علوم 

غـدد و متابولیسـم دانشـگاه علوم پزشـکي و خدمات بهداشـتي 

درماني تهران براي هم فکری و نیازسـنجی موضوعات پژوهشـي 

و همکاری های گسـترده تر در جهت اشـاعه علـم و دانش تغذیه 

جامعـه برگزار شـد.

در این جلسه در مورد دیدگاه های مشترک علمي، پژوهشي و 

همکاری های بین دانشکده و مرکز فوق بحث و تبادل نظر صورت 

در  و  مرکز  و  دانشکده  بین  تفاهم نامه هایی  مقرر شد  و  گرفت 

قسمت جز بین مرکز و گروه های دانشکده در راستاي گسترش 

علم و دانش تغذیه و ارتباط آن با استئوپروز منعقد شود.
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ملي پو4ان والیبال با بیهاري زیکا آ4نا 4دند@�
آموزش بیماري زیکا در فرودگاه بین امام خمیني )ره( و همزمان 

با اعزام تیم ملي والیبال به کشور برزیل انجام شد.

روز یکشنبه 23 خرداد 95 اعضاء تیم ملي والیبال کشور براي 

و  کرده  مراجعه  )ره(  امام خمیني  فرودگاه  به  برزیل  به  سفر 

ازآنجایی که این کشور یکي از مناطق شیوع بیماري زیکا در جهان 

است، کارکنان شبکه بهداشت شهرستان ري مستقر در پایگاه 

بهداشت مراقبت مرزي، آموزش های لازم در مورد این بیماري 

را براي بازیکنان والیبال ارائه کردند.

در این آموزش ها نکاتي در مورد این بیماري، راه های انتقال آن و 

روش های پیشگیري از ابتلا براي ملي پوشان بیان شد.

همچنین جزوه و پمفلت هاي آموزشي در اختیار افتخارآفرینان 

والیبال کشور قرار گرفت.

برگزاري اولین جلسه ههاهنگي اجراي طرح ناب @�
در سال اداش

اولین نشست هماهنگي اجراي طرح ناب روز یکشنبه 23 خرداد 

95 با حضور مدیر امور پرستاري دانشگاه، مدیران پرستاري و 

نمایندگان طرح ناب بیمارستان ها در معاونت درمان برگزار شد.

خورشید وسکویي با اشاره به ضرورت اجراي طرح ناب در راستاي 

طرح تعهد حرفه ای دانشگاه، به روند اجراي طرح نشان اخلاق 

برتر در سال 95 پرداخت و بر اهمیت پایش ستادي در بازه های 

زماني سه ماهه از اجراي برنامه، ضرورت توجه مدیران پرستاري 

به شیوه اجراي برنامه در مراکز و اهمیت نقش رابطین در اجراي 

صحیح طرح در تمامي بیمارستان های تحت پوشش دانشگاه علوم 

پزشکي تهران تأکید کرد.

وي همچنین در خصوص حضور نداشتن بیمارستان مرکز قلب 

در این طرح در سال 94 توضیحاتي داد.

اسامي برگزیدگان پانزدههین مرحله مسابقه @�
کوثرانه اعام 4د

به همت مرکز فرهنگي قرآن و عترت نهاد نمایندگي مقام معظم 

رهبري دانشگاه علوم پزشکي تهران، پس از پایان مهلت شرکت 

در پانزدهمین مرحله مسابقه تفسیري کوثرانه، اسامي برگزیدگان 

این مسابقه اعلام شد.

در  فراگیر شرکت کنندگان  از حضور  قدرداني  مرکز ضمن  این 

بر  که  را  مسابقه  این  برگزیدگان  اسامي  کوثرانه 15،  مسابقه 

اساس قرعه کشی از پاسخنامه های صحیح صورت گرفته به شرح 

زیر اعلام کرد.

طاهره خوبرو، فاطمه تقي لو، مریم خمامي، سیده زهرا عظیمي، 

سکینه حسن زاده، بیتا گوهریان، نرگس یاوري، زهره صمدي، 

ویدا ولائي، محیا آقا جعفري، هادي خوشنام، سلیمان پرهیزگار، 

جعفر عزتي، مریم مهدوي، فهیمه دریان، کلثوم پورابراهیم، سمیرا 

معدني پور، مریم دامغانیان، فاطمه رحیمي و اشکان مهدي رودي
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توضیح اینکه مسابقه کوثرانه، سیر مطالعاتي تفسیر دو حزب از 

کارکنان  استادان،  براي  مستمر  به صورت  که  است  کریم  قرآن 

)اعضاء خانواده( و دانشجویان دانشگاه علوم پزشکي تهران برگزار 

می شود.

نشست تخصصي فرهنگ تغذیه سالم در روزه داری@�
جمعي از متخصصان تغذیه در جلسه ای در خصوص اهمیت تغذیه 

سالم در ماه مبارک رمضان نظرات خود را حول این محور براي 

ارتقا سلامت جامعه مطرح کردند.

این جلسه روز چهارشنبه 12 خرداد 95 در دانشکده علوم تغذیه 

و رژیم شناسی با حضور دکتر فریدون سیاسي رییس دانشکده 

علوم تغذیه و رژیم شناسی، دکتر محمدجواد حسین زاده معاون 

کورش  دکتر  پژوهشي،  معاون  کوهداني  فریبا  دکتر  آموزشي، 

جعفریان معاون اداري و مالي و جمعي از اساتید دانشکده، به 

دانشجویان  از  تن  و سه  فرهنگي  و  دانشجویي  معاونت  همت 

PHD برگزار شد.

تغذیه صحیح در ماه مبارک رمضان و بایدها و نبایدها تغذیه ای 

از محورهاي این نشست بود.

در ابتداي جلسه دکتر سیاسي ضمن تبریک به مناسبت فرارسیدن 

ماه مبارک رمضان از کلیه استادان علم تغذیه خواست تا در این 

افراد  تغذیه ای  آگاهي  بردن سطح  بالا  با  تا  زمینه تلاش کنند 

جامعه و پاسخ دادن به سؤالات مردم، افراد را در انجام فریضه 

الهي روزه یاري کنند.

اکثر متخصصان تغذیه بر مصرف سه وعده غذایي اصلي تأکید 

دارند و در مورد لزوم مصرف وعده افطار و سحري توافق نظر دارند.

غذایي سحري  وعده  که  بودند  معتقد  تغذیه  متخصصین  کلیه 

نباید حذف شود و همانند نهار باشد، همچنین افطاري سبک و 

همانند صبحانه باشد و شام به فاصله 30 دقیقه تا 1:30)بستگي 

به شرایط فصلي( بعد از افطار، صرف شود و در فاصله زماني افطار 

تا سحر افراد 6 تا 8 لیوان مایعات مصرف کنند.

ماه مبارک رمضان به عنوان فرصت مناسبي جهت امساک غذایي 

تلقي می شود و متخصصان تغذیه نیز بر اجتناب از پرخوري در 

این ایام تأکید دارند؛ به طورکلی در خصوص توصیه به مصرف 

یک رژیم غذایي متعادل، متنوع و کافي در ماه مبارک رمضان 

اتفاق نظر وجود دارد؛ اما به دلیل شرایط خاص حاکم بر روزه داری 

انتخاب  نظر می رسد  به  براي دریافت غذا،  زماني  و محدودیت 

هوشمندانه اجزاي غذایي هر وعده از اهمیت ویژه ای برخوردار 

و  لبنیات کم چرب  بر مصرف  توصیه  پایان همگي  در  و  است 

مبارک  ماه  در  بر مصرف سبزی ها  تأکید  و همچنین  کم نمک 

رمضان به ویژه در فصل تابستان داشتند.

ار4د @� توافق براي تأسیس برنامه کار4ناسي 
پرستاري چشم

در نشسـت مشـترک دانشکده پرسـتاري و مامایي با بیمارستان 

فارابـي بـراي تأسـیس و راه انـدازی برنامـه کارشناسـي ارشـد 

پرسـتاري چشـم به صـورت برنامـه مشـترک توافق شـد.

در جلسـه ای که صبح روز شـنبه 22 خرداد 95 با حضور رئیس، 

معاونین آموزشـي و اداري و مالي و مدیر گروه پرسـتاري داخلي 

و جراحي دانشکده پرستاري و مامایي و هیئت رئیسه بیمارستان 

فارابي متشـکل از رئیس، معاونین آموزشـي، پژوهشي و درمان، 

متـرون و معـاون پژوهشـي مرکـز تحقیقات چشم پزشـکی و به 

میزبانـي بیمارسـتان فارابـي برگـزار شـد؛ در خصوص تأسـیس 

و راه انـدازی رشـته کارشناسـي ارشـد پرسـتاري چشـم بحث و 

گفتگو شد.
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در ایـن جلسـه مقرر شـد کـه پیگیری هـای لازم توسـط هر دو 

طـرف بـراي اجراي برنامه کارشناسـي ارشـد پرسـتاري چشـم 

به صـورت برنامـه مشـترک بـه همـراه دوره شـش ماهه منجر به 

گواهي معمول شود.

 مروري بر آموزش پرستاري در امریکا@�
 Alabama امیـري اسـتادیار پرسـتاري دانشـگاه دکتـر آزیتـا 

آمریـکا 12 خردادمـاه در دانشـکده پرسـتاري و مامایـي تهران 

کرد. سـخنراني 

امیري در سـخنراني روز چهارشـنبه 12 خرداد 95 در دانشکده 

پرسـتاري را حرفه ای محترم و قابل اعتماد توصیف کرد و گفت: 

پرسـتاري در امریکا از احترام زیادي برخوردار اسـت. پرسـتاران 

بنابرایـن حرف هـای آن هـا در  قابل اعتمـاد جامعـه هسـتند و 

جامعـه سـند می شـود. پرسـتاران نمی تواننـد بـه بیمـاران خود 

آسـیب بزننـد و بنابراین درهرحـال به بیماران کمـک می کنند.

وي علـم پزشـکي را نیازمنـد همراهـي بـا تغییـرات اجتماعي و 

سـبک زندگـي دانسـت و گفـت: بایـد بدانیـم چـه تغییراتي در 

جامعـه اتفـاق می افتـد و خودمـان را بـا ایـن تغییـرات همسـو 

کنیـم. تغییـر بخـش اساسـي زندگي حرفـه ای اسـت. تغییراتي 

در رونـد بیماری هـا اتفـاق می افتد و اگـر بخواهیم بـدون تغییر 

بمانیـم در مراقبـت دچار مشـکل می شـویم.

ایـن اسـتادیار پرسـتاري دانشـگاه Alabama آمریکا افـزود: هر 

بیمـاري یـک فیزیولوژي و ژنتیک خاص خـودش را دارد. بعضي 

از بیمـاران بـه برخـي از معالجات جـواب می دهنـد و برخي نه. 

یک پرسـتار و یا یک پزشـک باید بتواند با توجه به مشـخصات 

و سـبک زندگـي بیمار درمانـش را تغییر دهد.

دکتـر امیـري بـا تأکیـد بر لـزوم تحقیقـات بین رشـته ای گفت: 

دانشـجویان  و  کنـد  کار  نمی توانـد  به تنهایـی  رشـته ای  هیـچ 

دکتري باید از رشـته های دیگر در رساله هایشـان کمک بگیرند.

وي مبتني بر شواهد بودن و به روز بودن در پزشکي و پرستاري را 

حائز اهمیت دانست: روزي صد مقاله جدید چاپ می شود و اگر 

شما به مقاله ای که ده سال پیش در دوران لیسانس خوانده اید 

اکتفا کنید نمی توانید درماني با کیفیت بالا ارائه دهید. باید دانش 

روز را بدانید و دانسته های خود را پیاده کنید.

وي افزود: باید با فرهنگ و سبک زندگي بیمار آشنا بود و بر اساس 

نوع مورد مطالعات جدید را بررسي و در بالین پیاده کرد.

قدرداني از مدیران منتخب مدارس مروج سامت@�
واحـد سـلامت نوجوانـان و جوانـان، مـدارس مرکـز بهداشـت 

جنـوب تهـران روز سه شـنبه 11 خـرداد 95 بـا حضـور مدیران 

مدارس منتخب پنج منطقه، کارشناسـان پیشـگیري و سـلامت 

آموزش وپـرورش پنـج منطقـه، لیـدا فقیـه نصیـري، معـاون و 

سـرابي کارشـناس مسـئول واحـد سـلامت نوجوانـان و جوانان 

مرکز بهداشـت جنوب تهـران از مدیران منتخـب مدارس مروج 

سـلامت تقدیـر و تشـکر کرد.

در ابتدا فقیه نصیري در خصوص طرح تغییر نحوه اجراي تحول 

سلامت، فعالیت های مراکز جامعه سلامت و پایگاه های سلامت 

مطالبي را بیان و بر اهمیت شناسایي مراکز قلیان سراها تأکید کرد.

و  قلیان سراها  مراکز  با شناسایي  ارتباط  در  ادامه شاقلاني  در 

و  کرد  بیان  را  مطالبي  مدارس هستند  به  نزدیک  که  مراکزي 

شماره تلفن بهداشت محیط مرکز بهداشت جنوب تهران را در 

اختیار مدیران قرارداد.

سـرابي در خصـوص عملکـرد برنامـه مـروج سـلامت در سـال 

گذشـته، طرح سـنجش نو آموزان بدو ورود به دبسـتان مطالبي 
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را بیـان و آمـار دانـش آموزان را براي تهیه قرص آهن و کلسـیم 

از مسـئولان بهداشت مناطق را درخواست کرد.

آقامیري، در خصوص سنجش نو آموزان بدو ورود به دبستان، 

جذب خانواده ها و انجام مراقبت تمامي اعضاي خانواده با ثبت در 

سامانه سیب را ارائه کرد و گفت: مشخصات دانش آموزان، شامل 

کد ملي و سال تولد را با هماهنگي حراست اداره آموزش وپرورش 

مناطق به منظور ثبت در سامانه سیب تحویل دهند.

و  مراکز سلامت جامعه  آدرس  این جلسه،  در  اینکه  توضیح 

اختیار مسئولان پنج  به تفکیک مناطق در  پایگاه های سلامت 

با  مناطق  کارشناسان  و  مدیران  از  انتها  در  داده  قرار  منطقه 

تقدیرنامه و با اهداي هدیه قدرداني شد.

در @� داروسازي  دانشکده   قهرماني دانشجویان 
لیگ برتر فوتسال

تیم فوتسال دانشجویان دانشکده داروسازي به عنوان قهرماني و 

مقام نخست هشتمین دوره مسابقات لیگ برتر فوتسال دانشجویان 

پسر دانشگاه علوم پزشکي تهران دست یافت.

 نهمین و آخرین هفته از هشتمین دوره مسابقات لیگ برتر فوتسال 

تهران در سالن چندمنظوره  دانشجویان دانشگاه علوم پزشکي 

مجموعه ورزشي بزرگ شهید چمران برگزار شد.

رقابت های هفته نهم مسابقات لیگ برتر دانشجویان، با پیروزي 

 PhD تیم های دانشکده داروسازي دانشکده پیراپزشکي، بهداشت

)دانشکده بهداشت( و توان بخشی )دانشکده توان بخشی( همراه بود.

آخرین هفته  و  نهمین  رقابت های  در  است  این گزارش حاکي 

مسابقات لیگ برتر فوتسال دانشجویان در سال 95، در اولین 

بازي تیم پیراپزشکي در مقابل تیم پرستاري با نتیجه 2 بر صفر 

پیروز شد.

بازدید رییس دانشگاه از بیهارستان بهارلو@�
رئیس دانشگاه و هیئت همراه روز سه شنبه 18 خرداد 95 پس از 

جلسه با مسئولان بیمارستان بهارلو در خصوص ساماندهي اورژانس های 

بیمارستان ها از بخش های مختلف بیمارستان بازدید کردند.

و سرمایه  سازمان  توسعه  مدیر  نمازي،  دکتر  دکتر جعفریان، 

انساني، دکتر علي پور، معاون درمان، دکتر شباب، مدیر درمان، 

وسکویي، مدیر پرستاري، مهندس مکري، مدیر عمران دانشگاه، 

مدیر  معصومي،  رئیس،  موحد،  موسوي  دکتر  با  از جلسه  پس 

بیمارستان، دکتر بهنوش، مسئول فني بیمارستان، دکتر جلالي، 

رئیس بخش اورژانس، احمدي، مدیر امور مالي و قاضي، مترون 

بیمارستان در خصوص ساماندهي اورژانس های بیمارستان ها از 

بخش های مختلف بیمارستان بازدید کردند.

ایگل @� آبشار  تور یک روزه تفریحی- ورز4ی 
برگزار 4د

مدیریت تربیت بدنی دانشگاه، گل گشت یک روزه تفریحی- ورزشی به مقصد 

آبشار ایگل )منطقه فشم( را برای دانشجویان دختر دانشگاه برگزار کرد.
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به مناسبت هفته بزرگداشت خوابگاه های دانشجویی، اداره توسعه 

ورزش های همگاني مدیریت تربیت بدنی دانشگاه باهدف افزایش 

نشاط و تحرک در بین دانشجویان، گل گشت یک روزه تفریحی- 

ورزشی به مقصد آبشار ایگل )منطقه فشم( را به صورت اختصاصی 

برای دانشجویان دختر دانشگاه برگزار شد.

در ایـن برنامـه تفریحي- ورزشـی که با حضور پر شـور و نشـاط 

قریـب بـه یک صد نفـر از دانشـجویان دختـر دانشـگاه در قالب 

تـور یـک روزه روز جمعـه 31 اردیبهشـت 95 تنظیم  شـده بود؛ 

شـرکت کنندگان رأس سـاعت 7 صبح از مقابل درب پور سـینا 

)پردیـس مرکـزی دانشـگاه ( حرکـت نمـوده و یـک روز تعطیل 

خـود را زیـر بـاران بهـاری و دور از آلودگی و هیاهوي شـهر، در 

منطقه زیبای آبشـار ایگل واقع در منطقه فشـم سـپري کردند. 

ضمنـاً از دانشـجویان دختر شـرکت کننده در این تـور یک روزه، 

به صرف میان وعده پذیرایي شد.

جلسه مشترک مدیران نظارت منطقه آمایش دهم کشوري@�
اولین جلسه مدیران نظارت بر مواد غذایي، آرایشي و بهداشتي 

سه دانشگاه؛ تهران، شهید بهشتي و ایران باهدف یکسان سازی 

فرآیندهاي کاري در معاونت غذا و دارو برگزار شد.

در این جلسه مدیران دانشگاه های علوم پزشکي تهران، شهید 

بهشتي و ایران 17 خرداد 95، ضمن بحث و تبادل نظر در خصوص 

مسائل و مشکلات حوزه غذایي، یکسان سازی فرآیندهاي کاري و 

اقدامات لازم براي رفع موانع موجود را بررسي کردند و مقرر شد 

از تجربیات یکدیگر براي بهبود فرآیندها استفاده کنند.

در این جلسه به مسائلي ازجمله موضوع کاهش ده درصدی میزان قند 

با توجه به ابلاغیه سازمان غذا و دارو، موضوع برنامه عملیاتي سازمان 

غذا و دارو به واحدهاي تولیدي مربوطه، موضوع سامانه TTAC )سامانه 

ترخیص گمرک( و موضوع طرح جامع کنترل سلامت و کیفیت 

فرآورده های گوشتي موردبحث و تبادل نظر قرار گرفت.

تحویل کهک های نقدي کانون 3یریه دانشجویي @�
کیش مهر به مرکز طبي کودکان

اعضاي کانون خیریه دانشجویي کیش مهر که به مناسبت میلاد 

مبارک منجي عالم بشریت حضرت مهدي موعود )عج( در ابتداي 

خرداد 95 مبادرت به جمع آوری کمک های نقدي از دانشجویان 

کردند، در اقدامي مبلغ حاصله را براي درمان 7 کودک بیمار 

نیازمند، تحویل مددکاري مرکز طبي کودکان دادند.

 این کانون از کانون های خیریه دانشجویي فعال در دانشگاه است 

و با حمایت های مدیریت امور هنري و فوق برنامه، به صورت مداوم 

با برپایي بازارچه های خیریه در دانشکده ها، درآمدهاي حاصله را 

در زمینه های مختلف امور خیریه هزینه می کند.

تودیع و معارفه مدیر پیشین و جدید مرکز طبي کودکان@�
مراسم تودیع دکتر مؤمنی و معرفي دکتر میر معیني مدیر بیمارستان 

مرکز طبي کودکان روز یکشنبه 15 خرداد 95 با حضور دکتر بدو 
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رئیس بیمارستان و جمعي از استادان و کارکنان بیمارستان مرکز 

طبي کودکان در سالن دکتر قریب این بیمارستان برگزار شد.

این بیمارستان به عنوان  از عملکرد  ابتدا دکتر بدو گزارشي  در 

قطب علمي اطفال کشور ارائه و به تعداد زیاد مراجعین این مرکز 

و کمبود فضاي فیزیکي اشاره کرد و همچنین از برنامه های آتي 

بیمارستان در خصوص افتتاح 13 تخت PICU و راه اندازی بخش 

پیوند مغز و استخوان و کلیه در آینده خبر داد.

وي همچنین تأکید کرد: در بیمارستان بستر مناسب و فضاي 

فیزیکي مناسب ایجاد خواهد شد.

در ادامه ضمن تقدیر از زحمات و تلاش صادقانه دکتر مؤمنی 

در مدت 17 ماه مدیریت او به معرفي دکتر میر معیني باتجربه 

و  پرداخت  تهران  پزشکي  علوم  دانشگاه  مجموعه  در  مدیریتي 

در پایان توسعه فعالیت های مرکز طبي را در حوزه های مختلف 

آموزشي، پژوهشي، درماني و پشتیباني ضروري خواند.

کبیر  دعاي جوشن  فراز 23  قرائت  مؤمنی ضمن  دکتر  سپس 

از  آن  مسئولیت  که  و جاري  پویا  فرایند  به عنوان  را  مدیریت 

فردي به فرد دیگر واگذار می شود دانست و به اهمیت مدیریت 

شفاف و سالم اشاره کرد و به شرح اقدامات انجام شده در دوره 

مدیریتي خود پرداخت.

در  فعالیت  توفیق مجدد  به  اشاره  معیني هم ضمن  میر  دکتر 

محیط بیمارستان در خصوص ادامه فعالیت ها و اهداف باقیمانده 

در بیمارستان ابراز امیدواري کرد.

برگزاري مراسم گرامیدا4ت ارتحال امام 3هیني @�
)ره( در سا3تهان مرکزي دانشگاه

حجت الاسلام والمسلمین غفاري در مراسم گرامیداشت ارتحال امام 

خمیني )ره( و قیام 15 خرداد، به بیان ویژگی های امام راحل )ره( پرداخت.

معـاون دفتـر نهـاد نمایندگـي مقام معظـم رهبري در دانشـگاه 

علـوم پزشـکي تهـران در ابتـداي سـخنان خـود ضمن تسـلیت 

ایـام رحلـت بنیان گـذار انقـلاب اسـلامي با اشـاره بـه روایتي از 

امـام صـادق علیه السـلام به بیان سـه ویژگي امـام خمیني )ره( 

پرداخـت و گفت: بـه فرموده امام صادق علیه السـلام »مَنْ عَرَفَ 

الایّـام لـم یغْفَلْ عن الاسـتعداد - کسـي که زمان شـناس باشـد 

از آمادگـي و آگاهـي غفلـت نمی کنـد« و یکـي از ویژگی هـای 

بـارز امـام )ره(، زمان شناسـی ایشـان بود.

وي با اشـاره به اینکه فایده دوم زمان شـناس بودن در کلام امام 

صادق علیه السـلام دوري از شبهات است؛ گفت: امام می فرمایند 

»و العالـم بـه زمانـه لا تهجـم علیـه اللّوابـس - دانشـمندي کـه 

زمان شـناس باشـد شـبهه بـه او راه پیـدا نمی کنـد« و امـام در 

پرتو این شـناخت خود؛ در مقابل بسـیاري از شـبهات و مسـائل 

توانایي پاسـخگویي داشتند.

معـاون نهاد در ادامه »ولایتمداري« را ویژگي دیگر امام خمیني 

)ره( برشـمرد و گفـت: آیت اللـه جـوادي آملـي در وصـف امـام 

خمینـي )ره( می گویـد مـن مقـام امـام را از خیلـي امامزاده هـا 

بالاتـر می دانـم چـون امام حکومـت را شـکل داد و آن را ترویج 

کـرد و می توانـد گفـت مرکز ثقـل این ولایتمـداري بحث ورع و 

پرهیزگاري ایشـان است.

حجت الاسلام والمسلمین غفاري در ادامه با اشاره به حدیثي از امام 

صادق )علیه السلام( در مورد فواید احیاي پرهیزگاري در وجود 

انسان افزود: اولین فایده پرهیزگاري این است که باعث می شود 

رحمت خدا بر شما نازل شود؛ دوم اینکه عزت شما بالا می رود و 

سوم اینکه باعث می رود دشمنان شما در فشار و رنج قرار گیرند.

وي بـا اشـاره به اینکه دو ویژگي عمده در فـرد پرهیزگار پدیدار 

می شـود؛ گفـت: اولین ویژگي فـرد پرهیزگار »اخلاص« اوسـت 

کـه باعث می شـود در هیـچ کاري خـودش را نبینـد؛ همچنین 

دومین ویژگي فرد پرهیزگار »توکل« اوسـت که باعث می شـود 

در تنگناهـا از هیـچ چیـزي به غیـراز خدا واهمه نداشـته باشـد 

کـه مـا نمونه کامـل این ویژگی هـا را در وجود بنیان گـذار فقید 

انقلاب اسـلامي مشـاهده می کنیم و ایشـان انقلاب اسـلامي را 

بـا همین ویژگی هـا به پیروزي رسـاند.

توضیـح اینکـه مراسـم گرامیداشـت ارتحـال بنیان گـذار انقلاب 

اسـلامي روز چهارشـنبه 12 خـرداد 95 در نمازخانـه سـازمان 

مرکزي دانشگاه برگزار شد.
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برگزاري کارگاه مهارت های ارتباطي دانشجویان @�
3ارجي پردیس بین الهلل کیش

معاونت بین الملل و اداره مشاوره و سلامت روان دانشجویي اولین کارگاه 

منتورینگ دانشجویان خارجي پردیس بین الملل کیش را با حضور 40 

دانشجوي رشته های پزشکي، داروسازي و دندانپزشکي برگزار کرد.

در این کارگاه دوروزه که 6 خرداد 95 در سالن همایش های پردیس 

بین الملل جزیره کیش آغاز شد، دکتر زارع هدف از ایجاد این کارگاه را 

آماده شدن دانشجویاني تحت عنوان منتور براي راهنمایي سایر دانشجویان 

در حوزه های آموزشي، روانشناختي، اجتماعي و... اعلام کرد.

در ادامه، دکتر نگار امیدي به عنوان اولین میهمان مدعو کارگاه، چالش ها 

و اهداف منتورشیپ را با دانشجویان به بحث گذاشت و سپس دکتر 

سحر انصاري و دکتر فاطمه رحیمي نژاد، اختلالات رواني رایج را در 

دو زیرمجموعه ی اختلالات اضطراب و اختلالات خلق به ترتیب شرح 

دادند و پس از پایان این مبحث، دکتر فاطمه دهقاني نحوه سازگاري در 

شرایط جدید را براي دانشجویان شرح داد و با طرح سؤالات، دانشجویان 

را در بحث شرکت دادند.

دکتر نغمه تقوي نیز با توزیع کارت هایی در بین دانشجویان مشارکت 

آن ها را در بحث غم )اندوه( بیشتر کرده و با پخش فیلم های متنوع، 

بحث را گسترده تر کرد و سخنرانی های بعدازظهر با صحبت های 

دکتر بیتا عظیمي در مورد استرس شروع و دکتر رباب حامدي درباره 

مسئولیت پذیری به پایان رسید.

کارگاه منتورینگ روز جمعه 7 خرداد 95 هم با سخنراني دکتر فرناز 

اعتصامي با عنوان مهارت های اصلي ارتباطي آغاز و در ادامه دکتر محمد 

اربابي بر روي دو موضوع اثرات اجتماعي و نیز سلامت رواني و مهاجرت 

با بحث های مفید استادان و دانشجویان همراه شد و با کارگروهي، بحث 

و پرسش های دانشجویان به پایان رسید.

جشن فارغ التحصیان 3ارجي زبان فارسي کالج @�
بین الهلل دانشگاه

دومیـن جشـن فارغ التحصیـلان خارجـي زبـان فارسـي کالـج 

بین الملـل بـا حضـور معـاون بین الملـل دانشـگاه و جمعـي از 

دانشـجویان خارجـي برگـزار شـد.

در ایـن مراسـم کـه چهارشـنبه 12 خـرداد 95 در محـل کالـج 

بین الملل دانشـگاه برپا شد، دانشـجویان فارغ التحصیل خاطرات 

خود را از دوره آموزش زبان فارسـي در کالج بین الملل دانشـگاه 

کردند. تعریف 

سـپس دکتر عـرب خردمنـد، معـاون بین الملل دانشـگاه ضمن 

خیرمقدم به مهمانان و دانشـجویان حاضر گفت: دانشـگاه علوم 

پزشـکي تهـران بـا بیش از هشـتاد سـال سـابقه فعالیـت، امروز 

بیـش از 13 هزار دانشـجو دارد.

وي تصریـح کـرد: برنامـه بین المللـی سـازي ایـن دانشـگاه از 

چهـار سـال پیش با رویکـرد اصلي پذیرش دانشـجویان خارجي 

آغـاز شـد و باعـث افتخار اسـت کـه در این مدت بیـش از 500 

دانشـجوي بین المللـی از 33 کشـور جذب شـده اند.

در حاشیه این مراسم، دکتر پورهاشمي سرپرست کالج بین الملل 

بـا اشـاره بـه اینکه این کالج به طور رسـمي از شـهریورماه سـال 

گذشـته فعالیـت خـود را آغاز کرده اسـت، گفت: آمـوزش زبان 

فارسـي براي دانشـجویان مقطـع Undergraduate از بدو ورود 

آن هـا بـه دانشـگاه بـا رویکـرد تعامـل راحت تـر بـا بیمـاران در 

دسـتور کار این مجموعـه قرار دارد.

وي بابیـان اینکـه آمـوزش زبـان فارسـي در ایـن مرکـز توسـط 

اسـاتیدي از موسسـه دهخـدا و در چهار سـطح انجام می شـود، 

گفـت: در پایـان هـر دوره دانشـجویان در آزمـون کالج شـرکت 
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3ــرداد اداش

کرده و کسـب نمره قبولي در پایان سـطح سـوم به منزله تسـلط 

کافي آن ها به زبان فارسـي اسـت.

سرپرسـت کالج بین الملل دانشـگاه یادآور شـد: دانشجویان بنابر 

علاقـه خـود می تواننـد آمـوزش زبان فارسـي را تا پایان سـطح 

چهـارم نیـز ادامه دهند.

وي بـا تأکیـد بـر اینکـه دانشـجویان فارغ التحصیـل ایـن دوره 

موفـق به گذرانـدن آموزش زبان فارسـي تا پایان سـطح چهارم 

شـده اند، افـزود: بـر همیـن اسـاس در قالـب این مراسـم تلاش 

و موفقیـت آن هـا را جشـن گرفتیم.

دکتـر پورهاشـمي در ادامـه، بـه مأموریت هـای کالـج بین الملل 

دانشـگاه نیـز اشـاره کـرد و بیان داشـت: آمـوزش زبان فارسـي 

بـه دانشـجویان بین المللی، افزایش تسـلط دانشـجویان ایراني و 

خارجي به زبان انگلیسـي و برگزاري کلاس های دروس مشترک 

مقطع Undergraduate از جمله مأموریت های تعریف شده است.

وي خاطرنشـان کـرد: در حـال حاضـر تدویـن اساسـنامه کالج 

و دیدگاه هـای مختلـف  نظـرات  نقطـه  بررسـي  بـا  بین الملـل 

کارشناسـان در دسـتور کار قـرار دارد.

گفتنـي اسـت گواهـي پایـان دوره آموزش زبان فارسـي توسـط 

معـاون بین الملل دانشـگاه به 10 دانشـجوي فارغ التحصیل اعطا 

شـد و این مراسـم با برش نمادین کیک و ثبت لحظاتي ماندگار 

از دریچه دوربین عکاسان به پایان رسید.

پایان سومین مرحله از فاز دوم برنامه فلو4یپ @�
مدیریت 4بکه بهدا4تي درماني

مرحله سـوم از فاز دوم برنامه فلوشیپ مدیریت شبکه بهداشتي 

درمانـي قطـب شـمال بـا حضـور مدیـران میانـي معاونت هـای 

بهداشـت دانشـگاه های علـوم پزشـکي تهـران، ایـران، شـهید 

بهشـتی، البـرز، اراک، قـم، قزوین و سـاوه پایـان یافت.

آخریـن روز از مرحلـه سـوم فـاز دوم برنامـه فلوشـیپ مدیریت 

شـبکه بهداشـتي درماني روز چهارشنبه 12 خرداد 95 با حضور 

دکتـر محمـد شـریعتي معـاون بهداشـت، دکتر سـعید تأملی و 

دکتـر کاظـم رهنما بـه ترتیب معاونیـن فني و اجرایـي معاونت 

بهداشـت، زینـب محقـق دبیـر برنامه فلوشـیپ مدیریت شـبکه 

بهداشـتي درمانـي در قطب شـمال مرکـز، ویژه مدیـران میاني 

معاونت های بهداشـت دانشـگاه های علوم پزشـکي تهران، ایران، 

شهید بهشتی، البرز، اراک، قم، قزوین و ساوه در محل دانشکده 

بهداشـت برگزار شد.

نشسـت آموزشـي مذکـور سـومین مرحلـه از فـاز دوم برنامـه 

فلوشـیپ مدیریت شبکه بهداشتي درماني در قطب شمال مرکز 

بـود که در راسـتاي برنامه تحول سـلامت در بخش بهداشـت و 

به منظـور ارتقاي توانمندسـازي مدیران و ارتقـاي دانش، نگرش 

و مهارت هـای مدیریتـي ایشـان و در زمینـه مباحـث مدیریتـي 

و بهداشـتي، منطبـق بـر کوریکولوم و نیازهاي آموزشـي منطقه 

بـه مدت پنـج هفته برگزار شـد.

در جریان آخرین روز این نشسـت، دکتر محمد شـریعتي ضمن 

تشـریح مراحل حمایت طلبـی )advocacy(، تأمین منافع مردم 

و گروه هـای هـدف را از جملـه اهـداف نهایـي حمایت طلبـی 

خوانـد و سیاسـت ها و برنامه هـای مرتبـط بـا سـلامت، جلـب 

توافـق و تفاهـم افـراد و تخصیـص منابع را از جملـه حیطه های 

دانسـت. حمایت طلبی 

معــاون بهداشــت دانشــگاه در توضیــح عوامــل مؤثــر بــر 

حمایت طلبــی تصریــح کــرد: عامــل حمایت طلبــی بایــد توانایي 

شناســایي علــل ریشــه مشــکلات و نفــوذ و ترغیــب را داشــته 

باشــد و در ادامــه بررســي دقیــق وضــع موجــود، امکان پذیــری 

ــل  ــر عوام ــانه ها را از دیگ ــری رس ــارت به کارگی ــوع و مه موض

ــي  ــدف اصل ــت و ه ــی دانس ــر حمایت طلب ــر ب ــروري و مؤث ض

نفــوذ را نیــز تغییــر نگــرش خوانــد.

دکتـر شـریعتي در ادامـه مکانیسـم های ترغیـب و راهکارهـاي 

اصلـي حمایت طلبـی را تشـریح و بـر اعتبـار مجـري و قابلیـت 

اعتمـاد بـه وي در حمایت طلبـی تأکیـد کـرد.

ــي  ــن روز از دوره آموزش ــي آخری ــات آموزش ــر موضوع از دیگ

مذکــور می تــوان بهروش هــای مختلــف تغییــر رفتارهــاي 

سلامت اشاره کرد.
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امور عهومي @� جلسه مدیریت نظارت و توسعه 
دانشگاه و هیئت علهی دانشکده تغذیه

مهنـدس شـهریار ارسـیلو مدیـر نظارت و توسـعه امـور عمومي 

در نشسـت مشـترک اعضـاي هیئت علمـی دانشـکده تغذیـه بـا 

مدیریـت نظـارت و توسـعه امـور عمومـي، بـر تغییـر رویکرد به 

سـمت تهیـه غـذا متناسـب بـا نیـاز بیمـار به عنـوان بخشـي از 

مداخـلات درمانـي تأکیـد کرد.

در ایـن نشسـت که روز یکشـنبه 9 خـرداد 95 در سـالن آمفي 

تائتر سـازمان مرکزي دانشـگاه برگزار شد، ارسیلو گزارش علمي 

از پروژه ارزیابي قراردادهاي تغذیه در بیمارسـتان های دانشـگاه 

علوم پزشـکي تهران ارائه کرد و گفت: در بیمارسـتان های تابعه 

دانشـگاه سـالیانه بیـش از 8 میلیون پـرس غذا )صبحانـه، نهار، 

شـام(، براي بیماران و پرسـنل تهیه و توزیع می شـود.

وي همچنیـن ضمـن اشـاره بـه روش انجـام مطالعـه کـه در 

طـول سـال گذشـته انجـام شـد، گـزارش وضعیـت تغذیـه ای 

بیمارسـتان های تحـت پوشـش را ارائه و درنهایت پیشـنهادها و 

راهکارهایـي را مطـرح کـرد.

ــان از  ــور عمومــي دانشــگاه در پای ــر نظــارت و توســعه ام مدی

کارشناســان تغذیــه واحدهــا خواســت همــه تــلاش خــود را در 

جهــت ارائــه خدمــات تغذیــه ای  در شــان دانشــگاه بــه بیماران 

بــکار بگیرنــد.

دکتر عبدالرضا نوروزي دانشـیار دانشـکده تغذیـه و رژیم درمانی 

دانشـگاه علوم پزشـکي تهران به عنوان دبیر علمي کارگاه گفت: 

بـا مداخله صحیح و به موقـع تغذیه درمانی 45 صدم روز از طول 

مدت بسـتري بیماران در بیمارسـتان ها کاهش می یابد مشـکل 

اصلي امروزه ما در بیمارسـتان ها سـوءتغذیه بیماران اسـت این 

میزان تقریباً برابر با متوسـط کشـوري است.

دانشـیار گـروه تغذیه درمانـی دانشـکده تغذیـه در ادامـه افزود: 

سـن متوسـط بیمـاران بسـتري در ایـران 51 سـال اسـت یکي 

از مهم تریـن دلایـل رضایت منـدی بیمـاران بسـتري در دنیـا و 

ایـران خدمـات تغذیـه ای اسـت خدمـات تغذیـه ای رتبـه سـوم 

رضایت منـدی در دنیـا اسـت و غذاي بیماران جزئـی از اقدامات 

درماني اسـت که باید موردتوجه دسـت اندرکاران حوزه بهداشت 

و درمـان قـرار گیرد.

تغذیـه ای  اسـتانداردهاي 9 گانـه  وي همچنیـن در خصـوص 

توضیحاتي ارائه کرد.

برگـزاري دومیـن جلسـه مدیـران پرسـتاري @�
بیهارسـتان های دانشـگاه در سـال اد

ــي  ــوزش درمان ــز آم ــتاري مراک ــران پرس ــن جلســه مدی دومی

ــر  ــور مدی ــکویي حض ــا وس ــرداد 95 ب ــنبه 11 خ ــه سه ش تابع

امــور پرســتاري دانشــگاه در ســالن اجتماعــات معاونــت درمــان 

برگــزار شــد.

در ایــن جلســه مدیــران پرســتاري بیمارســتان ها بــه تشــریح 

برنامه هــای عملیاتــي دفاتــر پرســتاري مرکــز خــود پرداختنــد.

وسـکویي هـم نـکات لازم در خصوص رفع اشـکالات برنامه های 

دفاتر پرسـتاري یادآور شـد و بر ضرورت کار بر روي فرایندهاي 

کلیـدي پرسـتاري تأکیـد کـرد. همچنیـن از مدیران پرسـتاري 

مراکز تابعه خواسـت تا در مورد ارتقاء برنامه شستشـوي دسـت 

کمک بهیاران شـاغل در بیمارسـتان ها برنامه مداخله ای تنظیم 

و اجـرا کنند.

وي در ادامـه در خصـوص مـدل مفهومـي اعتباربخشـي ملـي 

توضیحاتي را بیان کرد.
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تشکیل 4شهین جلسه کهیسیون فني و قانوني @�
در معاونت غذا و دارو

جلسه ای باهدف بررسي صدور پروانه ساخت، صدور پروانه مسئول فني و 

ابطال پروانه ساخت، بررسي نقشه و اتخاذ تصمیم در مورد آن ها برگزار شد.

و  آرایشي  غذایي  مواد  بر  نظارت  مدیر  اکبرزاده،  تهمینه  دکتر 

بهداشتي و دبیر کمیسیون؛ هدف از برگزاري این جلسه را صدور 

پروانه های ساخت و تعیین تکلیف در خصوص موارد مطرح شده 

دانست و به همراه سایر اعضا کمیته به بررسي پرونده ها پرداخت.

در این نشست با دوازده مورد صدور پروانه ساخت مطرح و موافقت 

شد. همچنین با یک مورد صدور پروانه مسئول فني، دو مورد 

پروانه مشاغل  مورد  با یک  و  موافقت  کارگاهي  نظارت  شناسه 

خانگي مخالفت شد، یک مورد اصلاح پروانه بهره برداری هم مطرح 

و مورد موافقت قرار گرفت و در خصوص هفت فقره پرونده عدم 

انطباق تصمیم گیری شد.

قدرداني از هایده نکته دان براي حضور فعال در @�
هفته سامت

رئیس دانشکده پرستاري و مامایي در جلسه هیئت رئیسه دانشکده 

از هایده نکته دان به علت تلاش هایش در هفته سلامت دانشگاه 

قدرداني کرد.

دکتر محمدعلی چراغي، رئیس این دانشکده در جلسه هیئت رئیسه 

از  اعضاي هیئت رئیسه  در حضور  روز سه شنبه 18 خرداد 95 

هایده نکته دان، مدیر گروه آموزشي بهداشت جامعه و سالمندي 

به پاس فعالیت هایش در هفته سلامت 95 دانشگاه و همکاري با 

شهرداري قدرداني کرد.

برگزاري کهیته کنترل عفونت دانشگاه@�
اولین کمیته کنترل عفونت دانشگاه در سال 95 با حضور دکتر علي پور 

معاون درمان روز دوشنبه 10 خرداد 95 در دفتر معاونت درمان برگزار شد.

در این جلسه ابتدا گزارشي در خصوص عملکرد این کمیته در سال 94 

ارائه و اعلام شد: تعداد جلسات این کمیته در سال گذشته مطابق با 

درخواست اعضاء، بیشتر از زمان بندی قبلي و دستورالعمل ابلاغي بوده 

است و در حدود بیش از 70 درصد مصوبات نیز اجرایي شده است.

در ادامه قربان پور، کارشـناس کنترل عفونت بیمارسـتاني معاونت 

درمـان خلاصه ای از »برنامه انتخاب سـه بیمارسـتان برتر درزمینه 

کنتـرل عفونـت در سـال 94« ارائـه کـرد و یادآور شـد: در جلسـه 

مشـترک اعضاي سـتاد اجرایي طرح تحول نظام سـلامت و روساي 

بیمارسـتان های تابعـه بـا حضـور ریاسـت دانشـگاه کـه در ابتداي 

سـال برگزار شـد، سه بیمارسـتان رازي، شریعتي و سـینا به عنوان 

بیمارسـتان های برتر انتخاب شـدند.

وي همچنین، جزییات اجرا و نتایج این برنامه را به اطلاع اعضاي کمیته رساند.

بررسي در خصوص  و  به بحث  اعضاي کمیته  ادامه جلسه،  در 

اساس  بر  دانشگاه  در  عفونت  کنترل  کاري  اولویت های  تعیین 

برنامه )IPC( پرداخت.
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انتخاب بیهارستان روزبه به عنوان ههکار برتر @�
4هرداري تهران

برتر  همکار  به عنوان  روزبه  پژوهشي  و  درماني  آموزشي،  مرکز 

شهرداري تهران شناخته شد.

ــن  ــران؛ ای ــهرداري ته ــي ش ــي، فرهنگ ــور اجتماع ــت ام معاون

بیمارســتان را بــه دلیــل فعالیت هــای هفتــه ســلامت ســال 95 

به عنــوان همــکار برتــر در حیطــه ســلامت در شــهرداري تهران 

اعلام کرد.

انتصاب دکتر محهدحسین مدرسي به عنوان @�
عضو 4وراي ملي ایهني زیستي

دکتر حسن روحاني، رییس جمهور در حکمي دکتر محمدحسین 

مدرسـي، اسـتاد گروه ژنتیک دانشـکده پزشـکي دانشـگاه علوم 

پزشـکي تهـران را به عنـوان عضـو شـوراي ملـي ایمني زیسـتي 

کرد. منصوب 

متن کامل این حکم به شرح زیر است:

جناب آقاي دکتر محمدحسین مدرسي

ــون  ــده از قان ــاده یادش ــره )2( م ــاده )3( و تبص ــراي م در اج

ایمنــي زیســتي جمهــوري اســلامي ایــران مصــوب 7/5/1388 

ــرم  ــر محت ــه پیشــنهاد وزی ــا ب ــس شــوراي اســلامي و بن مجل

ــم  ــن حک ــوزش پزشــکي به موجــب ای ــان و آم بهداشــت، درم

ــه عضویــت شــوراي ملــي ایمنــي  ــراي مــدت چهــار ســال ب ب

ــوید. ــوب می ش ــتي منص زیس

توفیق شـما و سـایر اعضاي محترم آن شـورا را در انجام وظایف 

محولـه بـا رعایـت اصـول قانون مـداری، اعتدال گرایی و منشـور 

اخلاقي دولت تدبیر و امید، از خداوند متعال مسـألت می نمایم.

حسن روحاني

قهرمانـی تیـم فوتبـال رومیـزی کارکنـان در @�
الهپیـاد ورز4ـی وزارت بهدا4ـت 

تیم فوتبال رومیزی کارکنان و اعضای هیئت علمی دانشگاه علوم 

وزارت  ورزش های همگانی  المپیاد  درنخستین  تهران  پزشکی 

بهداشت قهرمان شد.

در این رقابتها که با حضور کارکنان و اعضای هیئت علمی از 31 

دانشگاه علوم پزشکی کشور در مجتمع فرهنگی وزارت بهداشت، 

درمان و آموزش پزشکی در خزر آباد شهرستان ساری برگزار شد، 

تیم فوتبال رومیزی دانشگاه علوم پزشکی تهران با شایستگی، به 

مقام قهرمانی و رتبه نخست این المپیاد در سطح کشور دست یافت.

پس از دانشگاه علوم پزشکی تهران، تیم دانشگاه علوم پزشکی 

کردستان به مقام دوم رسید و تیم های دانشگاه های علوم پزشکی 

ایران و مشهد به طور مشترک سوم شدند.
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 بازدید اساتید هلندي از دانشکده های دندانپز4کی @�
و پز4کی 

پروفسـور Willen Van Leeuwen، استاد مدعو دانشگاه و دکتر 

Gerard Antonius، اسـتاد دانشـگاه علوم کاربردی لایدن هلند 

ضمن بازدید از دانشـکده های دندانپزشـکی و پزشـکی با جمعی 

از هیئت علمـی و مسـئولان این دانشـکده ها دیدار کردند.

در نشست نخست که شنبه 8 خرداد 95 در دانشکده دندانپزشکی 

انجام شـد، دکتر نکوفر، عضو هیئت علمی این دانشـکده و مدیر 

روابـط بین الملـل، اعتباربخشـی و رتبه بندی معاونـت بین الملل 

و جمعی از هیئت علمی این دانشـکده حضور داشتند.

در ایـن نشسـت کـه با بیـان چالش هـای باکتریایـی و میکروبی 

در زمینه هـای مختلـف دندانپزشـکی به ویـژه کنتـرل عفونـت 

در درمـان ریشـه دنـدان توسـط اسـاتید حاضر آغاز شـد، مدیر 

روابـط بین الملـل، اعتباربخشـی و رتبه بندی معاونـت بین الملل 

در قالـب ویدئویـی به معرفـی روش جدیدی باکتـری زدایی در 

درمـان ریشـه پرداخت.

پروفسـور Willen Van Leeuwen، اسـتاد مدعو دانشگاه نیز ضمن 

ابراز علاقه مندی در خصوص موضوعات مطرح شـده، اظهار داشـت: 

هـر کـدام از ایـن مسـائل می توانـد در قالـب تز دکتـرای تخصصی 

موردتحقیـق قرار بگیرد.

دکتـر Gerard Antonius نیز با بیـان روش جدیدی که در این 

زمینـه دانشـگاه علـوم کاربردی لایـدن اسـتفاده می کند، گفت: 

نـام ایـن روش Phage اسـت و شـامل تزریـق ویـروس به محل 

موردنظـر جهـت از بیـن بردن باکتری ها اسـت.

وی ادامه داد: در این روش که همچنان در مرحله تحقیق است 

ویروسی که در محیط طبیعی وجود دارد و یا به صورت مصنوعی 

در آزمایشگاه تولید می شود براي درمان تزریق خواهد شد.

دکتر نکوفر نیز با ابراز علاقه نسـبت به کسـب اطلاعات بیشـتر 

در مورد این روش، در خصوص تداوم همکاری با اساتید یادشده 

در قالب تبادل دانشجویان و اساتید و اجرای برنامه های آموزشی 

مشـترک میان دو دانشگاه اعلام آمادگی کرد.

در ادامـه، مهمانـان از بخش هـای مختلـف این دانشـکده بازدید 

کردند.

در نشسـت دوم نیـز کـه بـه میزبانـی دانشـکده پزشـکی و بـا 

حضـور دکتـر امامـی، رئیـس ایـن دانشـکده، برگزار شـد، دکتر 

فیض آبـادی، عضـو هیئت علمـی دانشـکده پزشـکی گزارشـی از 

سـمینار پیشـگیری و کنتـرل عفونت زخم جراحـی با حضور دو 

اسـتاد دانشـگاه علـوم کاربـردی لایدن ارائـه کرد.

دکتر امامی نیز از حضور و فعالیت اسـاتید مهمان در دانشـکده 

پزشـکی و دسـتگاه اهدایی آن ها به این دانشـکده قدردانی کرد.

رئیس دانشکده پزشکی همچنین در خصوص شرکت دانشجویان 

ایـن دانشـکده در برنامه هـای آموزشـی 6 ماهـه دانشـگاه علوم 

کاربردی لایدن نیز ابراز علاقه مندی کرد.

برگزاري کارگاه سه روزه میکروب 4ناسی کنترل @�
عفونت در بیهارستان امام 

ــع  ــت در مجتم ــرل عفون ــی کنت ــه روزه میکروب شناس کارگاه س

بیمارســتانی امــام خمینــی )ره( بــه همــت معــاون درمــان و واحد 

ــا حضــور  ــا 5 خــرداد 95  ب ــع 3 ت ــن مجتم ــت ای ــرل عفون کنت

ــدن  ــم متخصــص میکروب شناســی از دانشــگاه لی پروفســور ویل

)Leiden(  و دکتــر جــرارد متخصص کنترل عفونت از بیمارســتان 

رویــال Royal  هلنــد برگــزار شــد.

ازجمله نکات برجسته شباهت ها و تفاوت های روش کار بیمارستان های 
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ایران و هلند بود. استفاده از روش های پیشگیری به خصوص بهداشت 

دست، تفاوت در ماندگاری در محیط های بیمارستانی، نحوه پاکسازی 

و ضدعفونی کردن بخش ها به نحوی صحیح از دیگر موضوعاتی 

بود که در ادامه به آن پرداخته شد.

در @� بررسـی برنامـه عهلیاتـی بیهارسـتان ها 
چارچوب اعتباربخشـی بیهارسـتان های آموز4ی

بیمارسـتان ها در چارچـوب  برنامـه عملیاتـی  بررسـی  جلسـه 

اعتباربخشی بیمارستان های آموزشی با حضور معاونین آموزشی 

و مسـؤولین کمیته اعتباربخشـی آموزشـی بیمارسـتان ها، مدیر 

مرکـز و مدیـر واحد ارزشـیابی برگزار شـد.

در این جلسـه که روز سه شـنبه 4 خرداد 95 در سـالن شـورای 

معاونـت آموزشـی برگـزار شـد، سلسـله فعالیت هایـی کـه برای 

پیاده سـازی اعتباربخشـی آموزشـی در سـطح معاونت آموزشی 

و بیمارسـتان ها تاکنون انجام شـده بود، توسـط دکتـر میرزازاده 

ارائه شـد.

معاونیـن آموزشـی بیمارسـتان ها نیز فهرسـت برنامـه عملیاتی 

منتـج از نتایـج خودارزیابی را برای حاضرین تشـریح کردند. در 

پایـان ایـن بخش، مدیـر مرکز، مطالب ارائه شـده بیمارسـتان ها 

را جمع بنـدی کرد.

ــه  ــات برنام ــان جزئی ــه بی ــکار ب ــر گندم ــش دوم، دکت در بخ

پیشــنهادی مرکــز بــرای اجــرای بازدیــد درون دانشــگاهی بــا 

ــرکت کنندگان  ــت و ش ــه پرداخ ــیوه نامه مربوط ــه ش ــه ب توج

نیــز نظــرات و پیشــنهادهای خــود را جهــت اصــلاح و بهبــود 

ــد. فراینــد اظهــار کردن

سپس مدیر مرکز یادآور شد: بیمارستان ها می توانند با تقویت 

رابطه خود با دانشکده پزشکی و مرکز مطالعات و توسعه دانشگاه از 

برنامه های در حال تدوین این دو مجموعه آموزشی در بخش های 

برنامه های آموزشی و  ارزشیابی هیئت علمی،  ارزیابی فراگیران، 

پرونده الکترونیکی فراگیران، بهره مند شوند.

تقویــت ارتبــاط بیمارســتان ها بــا یکدیگــر در برنامه هــای 

ــرزازاده  ــر می ــود کــه دکت مشــترک، موضــوع مهــم دیگــری ب

ــرد. ــه آن اشــاره ک ب

در پایــان مقــرر شــد در مــورد بعضــی از اســتانداردها کــه بــه 

ــه کاری  ــودن از حیط ــارج ب ــا خ ــی ی ــت درمان ــل ماهی دلی

ــوع  ــه متب ــه وزارتخان ــت، ب ــرا اس ــل اج ــتان ها غیرقاب بیمارس

بازخورد داده شود.

سـخنرانی دکتر رسـتم نیـاکان در دانشـکده @�
پیراپز4کی

ــی  ــو هیئت علم ــاکان عض ــتم نی ــراره رس ــر ش ــخنرانی دکت س

گــروه آموزشــی مدیریــت اطلاعــات ســلامت با موضــوع واقعیت 

مجــازی از مجموعه ســخنرانی های ادواری اعضــای هیئت علمی 

بــه همــت معاونــت پژوهشــی بــا حضــور اعضــای هیئت علمــی، 

ــن دانشــکده  ــات ای ــان و دانشــجویان در ســالن اجتماع کارکن

برگــزار شــد.

دکتــر رســتم نیــاکان در ایــن جلســه بــه بیــان تعاریــف، تاریخچه، 

ــت  ــب واقعی ــا و معای ــا و مزای ــا، فن آوری ه ــا، تکنیک ه کاربرده

مجــازی پرداخــت.

جدیدتریـن فناوری هـای ایـن حـوزه در عرصـه فناوری هـای تلفن 

همـراه و کاربـرد واقعیت مجـازی در آمـوزش از طریق پخش فیلم 

بـا محوریت آزمایشـگاه های مجازی از دیگر موضوعات مطرح شـده 

در این جلسـه بود.

در پایان بحث و تبادل نظر بین اعضا صورت گرفت.
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گردههایی پز4کان ورودی سال ش6 دانشگاه @�
برگزار 4د

با  دانشگاه همزمان  پزشکی  ورودی سال 61  دانش آموختگان 

سی و چهارمین سال ورود به عرصه پزشکی، در موزه ملی تاریخ 

علوم پزشکی دورهم گردآمده و خاطرات روزهای دانشجویی را 

دوباره تکرار کردند.

در ابتدای این مراسم که با حضور دکتر بهادری رئیس دفتر ارتباط 

با دانش آموختگان، دکتر قارونی از استادان دانشگاه و جمعی از 

دانش آموختگان ورودی سال 61 دانشکده پزشکی عصر روز 5 

شنبه 6 خرداد 95 در موزه ملی تاریخ علوم پزشکی برگزار شد، 

دکتر گرانپایه نماینده این دانش آموختگان پس از خیر مقدم به 

میهمانان گفت: هدف از برگزاری این مراسم زنده کردن خاطرات 

است.  این خاطرات  از  دوستان  بهره جستن  و  تحصیل  دوران 

روزهایی که در کنار هم در دانشکده پزشکی سپری شد سراسر با 

خاطراتی همراه بود بخصوص ایامی که همزمان با جنگ تحمیلی 

بود و بسیاری از دوستان ما به صورت داوطلبانه در جبهه ها به عنوان 

تیم های اضطراری و امداد و نجات شرکت داشتند و همچنین 

ایامی که به دلیل بمباران شهر تهران، مشکلاتی برای دانشجویان 

به وجود می آمد.

با ذکر نام همکلاسی های درگذشته و همکلاسی  وی در ادامه 

شهیدشان دکتر علیم عباسی یاد و خاطره آنان را گرامی داشت و 

ابراز امیدواری کرد: خاطراتی که امروز برای دوستان رقم می خورد 

همچون خاطرات دوران تحصیل بهترین خاطرات باشد.

دکتر گتمیری یکی دیگر از این دانش آموختگان که در جایگاه 

قائم مقام دفتر ارتباط با دانش آموختگان سخن می گفت نیز در 

ادامه به بیان نکاتی در خصوص تأسیس موزه ملی تاریخ علوم 

پزشکی ایران به همت استاد پیشکسوت دانشگاه دکتر شمس 

شریعت پرداخت.

با  ارتباط  دفتر  تأسیس  تاریخچه  به  اشاره  با  ادامه  در  وی 

از  دفتر  این  راه اندازی  برای  الگوگیری  افزود:  دانش آموختگان 

دانشگاه های بزرگی همچون هاروارد و بوستون صورت گرفته است 

که این دفتر با هدایت و حمایت استاد عزیزمان دکتر بهادری 

از سال 84 تأسیس شده و برگزاری گردهمایی دانش آموختگان 

سال های گذشته را تسهیل کرده است.

پزشکان  این  تحصیل  دوران  استاد  به عنوان  که  بهادری  استاد 

افتخار  باعث  من  برای  گفت:  نیز  بود  کرده  مراسم شرکت  در 

ارتباط  به عنوان رئیس دفتر  بودن در دانشگاه  است که شانس 

بهانه چهره های  این  به  با دانش آموختگان نصیبم شده است و 

شاگردان قدیمی خود را در این گونه مراسم می بینم.

وی با اشاره به حضور تعداد زیادی از دانش آموختگان دانشگاه 

علوم پزشکی تهران در دانشگاه های معتبر خارجی گفت: تنها 

در آمریکا تعداد 5000 دانش آموخته دانشگاه در سمت های مهم 

وجود دارند و این باعث افتخار دانشگاه است که فرزندانش در 

سراسر جهان به خدمتگزاری مشغول هستند.

دکتر بهادری یادآور شد: دانشگاه علوم پزشکی تهران با بیش از 

80 سال سابقه و به قول استاد فقید دکتر شمس شریعت با بیش 

از 150 سال قدمت هنوز هم به عنوان یک مرکز علمی جوان پا 

به پای سایر مراکز علمی، مسیر رشد علمی را طی می نماید و 

همچنان در حوزه علوم پزشکی پیشرو در منطقه است که این مهم 

را مرهون زحمات استادان و تلاش دانش آموختگان خود است.

وی یادآور شد: ایجاد ارتباط بین دانش آموختگان سراسر دنیا به عنوان 

یکی از مهم ترین اهداف تأسیس دفتر ارتباط با دانش آموختگان 

است که از برکات این ارتباط می تواند ارائه خدمات بهتر و بیشتر 

به جامعه باشد.

استاد پیشکسوت دانشگاه تأکید کرد دانشگاه علوم پزشکی تهران 

در گسترش دانشگاه های علوم پزشکی نقشی مهم داشته و دارد 

توسط  غیرمستقیم  یا  و  مستیم  به طور  دانشگاه ها  این  همه  و 

یا  دانش آموختگان دانشگاه علوم پزشکی تهران تأسیس شده و 

اداره می شوند.

دانش آموختگان  یکپارچه  به جشن های  اشاره  با  بهادری  استاد 

در دانشگاه های معتبر دنیا خاطرنشان کرد: برگزاری جشن های 

و  دارد  زیادی  اهمیت  بزرگ  دانشگاه های  در  فارغ التحصیلی 
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علوم  دانشگاه  می کشد.  آن طول  برگزاری  روز  معمولًا چندین 

پزشکی تهران نیز با برگزاری این جشن قصد آن دارد تا تمامی 

فارغ التحصیلان رشته های مختلف حوزه علوم پزشکی را که در 

هرسال تربیت و برای خدمت به جامعه آماده می کند به مردم 

یادآور شود که چه سهمی در پیشبرد  و  نموده  جامعه معرفی 

اهداف نظام سلامت کشور داشته و دارد.

در ادامه دکتر قارونی نیز که به عنوان یکی دیگر از استادان این 

دانش آموختگان در این جلسه شرکت کرده بود گفت: خوشحالم 

از اینکه در جمع شما هستم و دیدار شما برای من یادآور دوباره 

خاطرات دوران تحصیلم در دانشگاه است و امیدوارم به عنوان یک 

معلم توانسته باشم دانسته هایم را به شما منتقل کرده و باعث 

رشد و پیشرفت شما باشم.

اجرای موسیقی زنده، پخش نماآهنگ از تصاویر دوران تحصیل، 

برش کیک، گرفتن عکس دسته جمعی و پذیرایی شام از دیگر 

برنامه های این شب به یادماندنی بود.

و @� برگزاری جلسه روسای بخش های بالینی 
پاراکلینیک بیهارستان 4ریعتی

دومین جلسه مشترک روسای بخش های بالینی و پاراکلینیک 

بیمارستان شریعتی در دفتر ریاست این مرکز برگزار شد.

در این نشست که روز یکشنبه 9 خرداد 95 برگزار شد، اعضای 

هیئت رئیسه و روسای بخش های این مرکز حضور داشتند.

دکتر سروش رئیس بیمارستان شریعتی در ابتدا ضمن خوش آمد 

بااهمیت دانست و  را  گویی به روسای بخش ها مسئله آموزش 

اما  آموزشی هم هست  مرکز  بیمارستان گرچه یک  این  گفت: 

گاهی در سایه درمان و گاهی در سایه پژوهش به آموزش توجه 

کافی نشده ازاین رو لازم است برای آموزش برنامه ریزی هایی انجام 

شود. رئیس بیمارستان شریعتی با تأکید بر جایگاه آموزش گفت: 

هدفمان این است که آموزش جایگاه خودش را داشته باشد و 

سرمایه گذاری های لازم در این بخش صورت گیرد.

دکتر سروش همچنین با اشاره به پیشرو بودن بیمارستان شریعتی 

در کشور گفت: امیدواریم در حوزه آموزش هم این مرکز پررنگ تر 

و برجسته تر باشد و بتوانیم ادعا کنیم که فارغ التحصیلان ما هم 

بهترین هستند.

 در ادامه این نشست دکتر سهراب پور معاون آموزشی مرکز با 

درباره  هزاره،  نسل  آموزشی  نیازهای  درباره  مقاله ای  به  اشاره 

تفاوت های آموزش در نسل قدیم و جدید صحبت کرد.

برگزاری صد و چهل و هشتهین نشست کهیته @�
پذیرش دانشجویان 3ارجی

مرز  از  دانشگاه  بین الملل  فارغ التحصیلان  و  دانشجویان  شمار 

500 نفر گذشت.

دانشجویان  پذیرش  نشست کمیته  و هشتمین  و چهل  صد 

خارجی با طرح درخواست متقاضیان تحصیل در دانشکده های 

علوم تغذیه و رژیم شناسی، پیراپزشکی و بهداشت سه شنبه 4 

خرداد 95 برگزار شد.

در این جلسه بررسی 21 پرونده کارشناسی، کارشناسی ارشد و 

دکترای تخصصی در دستور کار قرار گرفت.

اعضای کمیته جذب دانشجویان خارجی پس از انجام بررسی های 

کارشناسی با درخواست 12 متقاضی موافقت به عمل آوردند.

پاکستان،  نیجریه،  فلسطین، هند،  از کشورهای  این متقاضیان 

تانزانیا، کانادا، عراق، بوروندی، غنا، کامرون و اتیوپی درخواست 

خود را جهت طرح برای دکترای تخصصی علوم تغذیه، کارشناسی 

علوم آزمایشگاهی، کارشناسی تکنولوژی تصویربرداری پزشکی، 
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کارشناسی تکنولوژی هوشبری، کارشناسی مدیریت بهداشت و 

کارشناسی  اطلاعات سلامت،  فناوری  ارشد  کارشناسی  درمان، 

ارشد بهداشت عمومی، دکترای تخصصی حشره شناسی پزشکی 

و دکترای تخصصی اپیدمیولوژی ارائه کرده اند.

بورس  در خصوص  و هشتم  و چهل  نشست صد  در  همچنین 

تحصیلی این متقاضیان و افزایش بورسیه دو دانشجوی خارجی 

دانشگاه تصمیم گیری شد.

ههایش توانهندسازی متخصصان زنان و زایهان @�
و گروه مامایی برگزار 4د

بــا هــدف بررســی میــزان مرگ ومیــر زنــان و علــل آن، 

همایــش ســه روزه توانمندســازی متخصصیــن زنــان و زایمان و 

گــروه مامایــی در تــالار شــهید پیرویــان بیمارســتان شــریعتی 

برگــزار شــد.

در نخسـتین روز این همایش که چهارشـنبه 5 خرداد 95 آغاز 

شـد، بیـش از سـیصد متخصـص زنـان و زایمان و کارشناسـان 

مامایـی دانشـگاه علوم پزشـکی تهـران و دیگر مراکز بهداشـتی 

درمانی کشـور شـرکت کردند.

دکتـر مرصوصی در بیان اهمیت ایـن همایش مراجعه روزافزون 

مادران باردار با مشکلات غیرمعمولی را از ضرورت های برگزاری 

چنین همایش هایی دانسـت و گفت: هرروز متأسـفانه با مادرانی 

مواجـه هسـتیم که با مشـکلاتی ازجمله جفت هـای غیرطبیعی 

مراجعـه می کننـد که با افزایـش مرگ ومیر مادران همراه اسـت 

ازاین رو متخصصان لازم اسـت ضمن توانمندی لازم برای فراهم 

آوردن شـرایط زایمـان طبیعـی در تغییـر نگـرش مـادران برای 

زایمان طبیعـی تلاش کنند.

دکتر تهرانیان رئیس اداره سـلامت مادر نوزاد و مامایی دانشـگاه 

علـوم پزشـکی تهـران نیـز در مصاحبـه ای افـزود: هـدف از این 

همایـش افزایش آگاهی متخصصان زنـان و ماماها و تلاش برای 

پاسـخگویی به سـؤالات آنان در زمینه های تخصصی اسـت.

وی گفــت: طبــق بررســی های انجام شــده بیشــترین مرگ ومیــر 

ــی  ــان و مامای ــای زن ــه اورژانس ه ــوط ب ــوزه مرب ــن ح در ای

ــان  ــگام زایم ــارداری و هن ــن ب ــای حی ــه خون ریزی ه ازجمل

ــر  ــادران پرخط ــایی م ــن رو شناس ــوده ازای ــان ب ــد از زایم و بع

بســیار اهمیــت دارد.

دکتـر تهرانیـان برگـزاری این همایـش را در ارائـه آموزش های 

لازم بـه متخصصـان و ماماها برای پیشـگیری از چنین عوارضی 

ضروری دانسـت.

در این همایش سه روزه که با همکاری اداره سلامت مادر نوزاد 

و مامایی معاونت درمان دانشگاه علوم پزشکی تهران و با امتیاز 

بازآموزی مدون برگزارشده است، دکتر ریحانه پیرجانی-قائم مقام 

ارائه سخنرانی پرداخت و  به  نیز  بانوان آرش  بیمارستان جامع 

همکاران ماما بیمارستان آرش نیز حضور فعال داشتند.

اجراي  مرحله دوم طرح ماپینگ آپ فلج اطفال در ری @�
کـودکان زیر شـش سـال غیـر ایرانـی و ایرانیانی کـه در تماس 

بـا اتبـاع خارجـی هسـتند گروه هـدف طـرح ماپینـگ آپ فلج 

اطفـال بودنـد کـه واکسـن فلج اطفـال را دریافـت کردند.

مرحلــه دوم طــرح ماپینــگ آپ فلــج اطفــال از دوم تــا چهــارم 

خــرداد 95  ادامــه داشــت. در ایــن مرحلــه نیــز کــودکان زیــر 

شــش ســال غیــر ایرانــی و ایرانیانــی کــه ارتبــاط نزدیــک بــا 

اتبــاع خارجــی داشــتند، واکســن فلــج را دریافــت کردنــد.

طبق هماهنگی های انجام شده از یک هفته پیش از شروع برنامه 

اطلاع رسانی توسط شبکه بهداشت شهرستان ری انجام شده بود 
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تا مردم از برگزاری چنین برنامه ای مطلع باشند.

همچنین مراقبین سلامت با مراجعه به مناطق دوردست و محل های 

تجمع اتباع خارجی، کار واکسیناسیون کودکان را انجام دادند.

هدف از اجرای این برنامه حفظ دسـتاوردهای برنامه ریشـه کنی 

فلـج اطفـال اسـت کـه بـا توجـه بـه وضعیـت اپیدمیولوژیـک 

کشـورهای هم مرز ایران در سراسـر کشـور اجرا می شود. مرحله 

اول طرح در اوایل اردیبهشت ماه انجام شده بود.

 کارگاه 4ش روزه آمادگی برای زایهان@�
معاونت  و جمعیت  خانواده  تخصصی سلامت  گروه  به همت 

بهداشت دانشگاه، کارگاه شش روزه آمادگی برای زایمان با حضور 

کارشناسان ستادی و محیطی دانشگاه های علوم پزشکی تهران، 

گیلان و قزوین برگزار شد.

نخستین روز از این کارگاه  شنبه 8 خرداد 095  با حضور دکتر 

معاونت  و جمعیت  خانواده  گروه سلامت  مدیر  ناصری  مهرزاد 

نیاکان  اعظم  دانشگاه،  هیئت علمی  اعضای  دانشگاه،  بهداشت 

کارشناس مسئول سلامت مادران و جمعی از کارشناسان در محل 

سالن اجتماعات معاونت بهداشت دانشگاه برگزار شد.

اصـول و اهـداف آمادگـی بـرای زایمـان، زایمـان فیزیولوژیـک، 

هورمون هـا در بارداری و درک درد و تئوری های آن و روش های 

کاهـش درد زایمـان از محورهـای آموزشـی نخسـتین روز ایـن 

بود. کارگاه 

توضیح اینکه؛ کارگاه آموزشی مذکور در راستای ارائه برنامه های 

ورزشی ویژه بارداری جهت حفظ کشش و پیشگیری از دردهای 

عضلانی و استخوانی دوران بارداری، ارائه برنامه های تن آرامی جهت 

کاهش استرس و اضطراب دوران بارداری و آموزش مراقبت های 

بهداشتی به مادران باردار برگزار می شود.

دکتر زیبا تقی زاده دکترای بهداشت باروری و مدرس کارگاه، 

اطلاعات وی  افزایش  و  باردار  مادر  هیجان  و  استرس  کاهش 

زایمان و  بارداری،  برنامه های مراقبتی و بهداشتی در  در مورد 

زایمان  آمادگی  اهداف کلاس های  از جمله  را  نوزاد  نگهداری 

خواند و تصریح کرد: برگزاری این کلاس ها می تواند ضمن کاهش 

اضطراب و اصلاح تفکرات نادرست، از طریق آموزش مهارت های 

عصبی و عضلانی نقش شایانی در کمک به مادر برای کاهش و 

کنترل درد داشته باشد.

وی افزایش اعتمادبه نفس مادران، مستحکم کردن ارتباط اعضای 

خانواده، آماده کردن پدر و همچنین شیردهی موفق را از دیگر 

اهداف برگزاری این دوره های آموزشی دانست.

اعام اسامی برندگان مرحله دوم مسابقه بزرگ @�
سیر مطالعاتی

به همت واحد خواهران نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری دانشگاه 

علوم پزشکی تهران، اسامی برگزیدگان مرحله دوم مسابقه بزرگ 

سیر مطالعاتی اعلام شد.

اسامي این برگزیدگان به شرح زیر است:

مهارت های زندگی: زینب جعفر هاتف، سپیده صفارودی و فاطمه 

کوه نژاد

آمادگی برای ازدواج: نجمه عباسی، زهرا طالبی و ویدا پاست

 همسرداری و مهارت های زندگی مشترک: زهرا صادقی

 نسل توحیدی و تربیت فرزند: فاطمه عظیمی

 اصول عقاید: رویا عبداللهی

 تاریخ اهل بیت علیهم السلام: فاطمه طهماسبی و  ساناز صفری

توضیح اینکه آزمون مرحله سوم روز چهارشنبه 23 تیر 1395 

برگزار خواهد شد.
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ــار  اخبـ
ــاه کوتـ

4ــهاره امش
3ــرداد اداش

در دانشکده @� بالین  آموز4ی   بررسی مشکات 
پرستاری و مامایی

در راستای پویایی و مشارکت دانشجویان در رفع مشکلات، نشست 

دانشجویی »نقد و بررسی مشکلات بالین« با حضور رئیس، معاون 

روز  مامایی  و  پرستاری  دانشکده  آموزش  مسئولین  و  آموزشی 

چهارشنبه 5 خرداد 95  برگزار شد.

رئیـس دانشـکده در ابتـدای ایـن نشسـت از فـوت اسـماعیل 

خداشـناس، دانشجوی کارشناسی پرستاری ابراز تأسف کرد و با 

اسـتناد به برنامه راهبردی دانشـکده که در وب سایت نیز موجود 

اسـت؛ بـر اهمیـت و توجـه بـه سـلامت دانشـجویان و کارکنان 

دانشـکده تأکیـد کـرد و گفـت: در برنامـه دانشـکده راهبـردی 

تحـت عنـوان پرونـده الکترونیـک سـلامت دانشـجو، کارمنـد و 

هیئت علمی تعیین شـده اسـت و این خواسـت مشـخص من از 

مجموعه دانشـکده از ابتدا تاکنون بوده اسـت که برنامه اجرایی 

مشخصی برای پایش سـلامت زیستی، روانی، اجتماعی، معنوی 

دانشـجو و کارکنـان از بـدو ورود باید وجود داشـته باشـد تا در 

مواقـع لـزوم اطلاعـات و داده هـای این پرونـده به مـا راهنمایی 

کنـد کـه چه مداخلـه ای باید داشـته باشـیم. شـنیدن این خبر 

واقعـاً باعـث تألـم مـن شـد و این دینی اسـت بر گـردن من که 

انجام شـود. باید 

رئیس دانشکده برگزاری سلسله نشست های دانشجویی با معاونین 

دانشکده را حرکتی مثبت توصیف کرد و آن را نشانه جاری بودن 

یک جریان فکری ساختارمند در مجموعه دانست و گفت: حرکت ها 

نباید قائم به فرد باشد. ساختار باید کار خودش را انجام دهد و 

اتفاقات  که  دیده می شود  این مسئله  دانشکده  در  خوشبختانه 

بسیار خوب و مهمی است.

برگزاری کارگاه مدل سازی برآورد تعداد و توزیع @�
تخت های بیهارستانی

کارگاه مدل سـازی برآورد تعداد تخت های بیمارسـتانی تا سـال 

1404 بـا حضـور رابطیـن 10 قطـب و نمایندگان دانشـگاه های 

علوم پزشـکی کشـور برگزار شد.

این کارگاه  در راستای تدوین نقشه راه درمان کشور و سطح بندی 

تخت هـا، نیـروی انسـانی و تجهیزات سـرمایه ای بیمارسـتان ها 

تا سـال 1404 روز سه شـنبه 4 خرداد 95 در سـالن اجتماعات 

معاونت درمان دانشـگاه و با حضور تیم تخصصی دانشـگاه علوم 

پزشـکی کرمان به عنوان دانشـگاه ارائه کننده مدل و تیم پیشـرو 

در ایـن زمینه و رابطین مناطق و نمایندگان دانشـگاه های علوم 

پزشـکی تهـران، ایران، شـهید بهشـتی، فارس، یزد، کردسـتان، 

کرمانشـاه، مازندران و گیلان و هم چنین نمایندگان آزمایشـگاه 

مرجع سـلامت و مرکز مطالعات نیروی انسـانی معاونت توسـعه 

منابع وزارت متبوع برگزار شـد.

در ابتـدای جلسـه، دکتر نـوری حکمت به عنوان سرپرسـت اتاق 

فکـر دانشـگاه علوم پزشـکی کرمـان در زمینه تدوین نقشـه راه 

درمـان تا سـال 1404، ضمـن بیان ضرورت مطالعـات مرتبط با 

بـرآورد تخـت به عنـوان گران قیمت تریـن منابـع فیزیکی بخش 

سـلامت، اطلاعاتـی را در زمینـه نحوه ارائه اطلاعات دانشـگاه ها 

به منظـور انجـام مدل سـازی و بـرآورد تعداد و توزیـع تخت های 

بیمارسـتانی در ده سـال پیش ارائه کرد.

در ایـن رابطـه، درصـد اشـغال تخت، گـردش تخت و متوسـط 

مدت اقامت در بیمارسـتان های منطقه، بیمارستان های آموزشی 

و بیمارسـتان های غیر آموزشـی از پارامترهـای تعیین کننده در 

برآورد تخت های بیمارسـتانی مطرح شـدند.
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بیمارپذیـری  هـم چنیـن، تخت هـای پیش بینی شـده، میـزان 

هریـک از بیمارسـتان ها و میـزان ارجـاع بیمار به سـایر شـهرها 

نیـز به عنـوان مؤلفه هـای مؤثـر بـر بـرآورد مذکـور در ده سـاله 

آتـی لحاظ گردیده اسـت. بـرآورد نهایی تعـداد تخت ها در مدل 

پیشـنهادی براسـاس رونـد شـاخص های مذکـور در پنـج سـال 

گذشـته اسـتان، مقادیر بین المللی، کشـورهای همطـراز، ملی و 

منطقـه ای این شـاخص ها و در نهایت بـرآورد پنل متخصصین و 

صاحب نظـران در زمینه مدیریت حوزه سـلامت، اقتصاد درمان، 

سیاسـت گذاری سـلامت، اپیدمیولـوژی و ... در قالـب مدل ارائه 

شـده صورت خواهـد گرفت.

در ادامـه جلسـه و بـا توجـه به آن که بـه دلیل وسـعت، تنوع و 

پیچیدگی خدمات در حوزه آزمایشگاه ها، ارائه اطلاعات موردنیاز 

در این حوزه به آزمایشـگاه مرجع سـلامت واگذار شـده اسـت، 

نماینـده آزمایشـگاه مرجـع سـلامت بـه ارائه گـزارش در زمینه 

فعالیت هـای انجـام شـده و برنامه هـای ایـن حـوزه در خصوص 

سـطح بندی خدمات آزمایشـگاهی در ده سـال آتی پرداخت.

نحوه ارائه اطلاعات به منظور برآورد تعداد و توزیع نیروی انسانی 

)پزشک متخصص، پزشک عمومی، دندانپزشک، پرستار، ماما و 

داروساز( نیز مبحث دیگری بود که در بخش پایانی جلسه مطرح شد.

در ایـن رابطـه، بـرآورد تعـداد و توزیـع نیـروی انسـانی بخـش 

درمـان در ده سـال آینـده، برمبنای وضعیت فعلـی، بین المللی، 

کشـورهای همطـراز، ملـی و اسـتانی و نیز تخمیـن اعضای پنل 

متخصصیـن از گروه هـای مختلـف بالینـی در قالـب مـدل ارائه 

شده انجام خواهد شد.

مراسم »میاد منجی« در 3وابگاه کوی برگزار 4د@�
ــه همــت شــورای فرهنگــی مســجد امــام علــی علیه الســلام  ب

خوابــگاه کــوی، مراســم جشــن نیمــه شــعبان بــا حضــور رئیس 

دانشــگاه و مســئول نهــاد نمایندگــی مقــام معظــم رهبــری در 

ــگاه  ــن خواب ــلام ای ــی علیه الس ــام عل ــجد ام ــگاه، در مس دانش

برگــزار شــد.

ایـن مراسـم کـه بـا حضـور دکتـر جعفریـان، رئیـس دانشـگاه 

و حجت الاسلام والمسـلمین دکتـر عیسـی زاده، مسـئول نهـاد 

نمایندگـی مقـام معظـم رهبـری در دانشـگاه برگزار شـده بود؛ 

بـا اقامـه نمـاز جماعت مغرب و عشـا روز دوشـنبه 3 خرداد 95 

بـه امامـت حجت الاسلام والمسـلمین قرائتـی آغـاز شـد.

در ابتـدای مراسـم حجت الاسلام والمسـلمین دکتر عیسـی زاده 

ضمـن عـرض خیرمقـدم، ایـام و اعیـاد شـعبانیه را بـه حضـار 

تبریـک گفت.

ــن  ــی ضم ــلمین قرائت ــم حجت الاسلام والمس ــه مراس در ادام

عــرض تبریــک بــه مناســبت ایــن ایــام مبــارک؛ ضمــن اشــاره 

ــه  ــه وجــوب سپاســگزاری از »ولی نعمــت« و هرکســی کــه ب ب

ــت  ــکر از ولی نعم ــت: تش ــار داش ــد اظه ــک می کن ــان کم انس

واجــب اســت و ایــن سپاســگزاری دو ویژگــی دارد کــه اولیــن 

ویژگــی ایــن اســت کــه مربــوط بــه یک زمــان خــاص نیســت 

ــب  ــت تناس ــا ولی نعم ــد ب ــا بای ــگزاری م ــه سپاس و دوم اینک

داشــته باشــد.

وی در ادامه با اشاره به اینکه پیامبر مکرم اسلام به مردم خدمات 

زیادی کرد؛ اظهار داشت: حضرت محمد صلی الله علیه و آله مردم 

را از جهل به علم، از تفرقه به وحدت، از خرافات به وحی و از 

جنگ و کشتار به برادری هدایت کرد.

مســئول ســتاد اقامــه نمــاز بــا اشــاره بــه اینکــه در قــرآن کریم 

در دو جــا خداونــد بــه پیامبــر فرمــود کــه مــزد رســالت خــود 

ــزد  ــرآن م ــای ق ــت: در دو ج ــار داش ــواه؛ اظه ــردم بخ را از م

رســالت پیامبــر بیــان شــده اســت کــه در مــورد اول »مــودت 

اهل بیــت« و در دومــی »انتخــاب راه بندگــی خــدا« به عنــوان 

ــی شــده اند. ــزد رســالت معرف م

وی افــزود: بــه لحــاظ منطقی وقتی مــا لفظ »فقــط« را برای دو 

چیــز بــه کار می بریــم یــا دروغ می گوییــم؛ یــا محتــوای آن دو 

چیــز یکــی اســت؛ مثــلًا وقتــی بگویــی مــن فقــط آب می خورم 

و مــن فقــط نــان می خــورم، دروغ اســت؛ امــا وقتــی بگوییــم 

ــط شــیر می خــورم،  ــن فق ــات می خــورم و م ــط مایع ــن فق م

داریــم بــه یــک محتــوا اشــاره می کنیــم.
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حجت الاسلام والمسـلمین قرائتـی بـا بیـان توضیـح فـوق افزود: 

وقتـی درجایـی مزد رسـالت فقط »مودت اهل بیـت« و در جای 

دیگـر فقط »راه بندگی خدا« معرفی می شـود؛ نتیجه می گیریم 

کـه هـردوی این مـوارد به یـک موضوع اشـاره می کننـد؛ یعنی 

راه بندگـی خداونـد از طریـق مـودت اهل بیـت علیهم السـلام 

می کند. عبـور 

وی افـزود: قبـل از مـودت بایـد »معرفـت« باشـد و بعـدازآن 

»اطاعـت« و یکـی از راه هـای کسـب معرفـت حضـور در چنین 

است. مراسـمی 

ــی  ــه برخ ــخ ب ــان پاس ــه بی ــه ب ــور در ادام ــیر ن ــب تفس صاح

شــبهات رایــج در مــورد امــام زمــان )عــج( پرداخــت و گفــت: 

یکــی از پرتکرارتریــن شــبهات در مــورد امــام مربــوط بــه ســن 

ایشــان اســت و ســؤال می شــود کــه ایشــان چنــد ســال دارد و 

چطــور این همــه ســال زنــده اســت. در پاســخ بــه ایــن شــبهه 

ــس  ــد آن ک ــا به مانن ــره « ی ــوره بق ــه 259 س ــه آی ــوان ب می ت

)عزیــز( کــه بــه دهکــده ای گــذر کــرد کــه خــراب و ویران شــده 

بــود، گفــت: )بــه حیرتــم که( خــدا چگونــه بــاز این مــردگان را 

زنــده خواهــد کــرد! پــس خداونــد او را صدســال میراند ســپس 

زنــده کــرد و برانگیخــت و بــدو فرمــود کــه چنــد مــدّت درنــگ 

نمــودی؟ جــواب داد: یــک روز یــا پــاره ای از یــک روز درنــگ 

ــه صدســال  ــن اســت( بلک ــه چنی ــود )ن ــد فرم نمــودم، خداون

اســت کــه بــه خــواب مــرگ افتــاده ای، نظــر در طعــام و شــراب 

خــود بنمــا کــه هنــوز تغییــر ننمــوده و الاغ خــود را بنگــر )کــه 

اکنــون زنــده اش کنیــم تــا احــوال بــر تــو معلــوم شــود( و تــا 

ــرای خلــق قــرار دهیــم )کــه امــر  ــو را حجــت و نشــانه ای ب ت

بعثــت را انــکار نکننــد( و بنگــر در اســتخوان های آن کــه چگونه 

درهمــش پیوســته و گوشــت بــر آن پوشــانیم. چــون ایــن کار 

ــر  ــر او روشــن گردیــد، گفــت: به یقیــن می دانــم کــه خــدا ب ب

هــر چیــز قــادر اســت.« اشــاره کــرد.

وی افــزود: در ایــن آیــه می بینیــم کــه خداونــد اشــاره می کنــد 

کــه غذایــی کــه بایــد ظــرف یــک هفتــه خــراب شــود، پــس از 

100 ســال کــه معــادل 5200 برابــر حالــت عــادی اســت بــه 

ــن  ــازه نگه داشــته می شــود؛ حــال ای ــروردگار ســالم و ت اذن پ

پرســش پیــش می آیــد کــه خداونــدی کــه قادر اســت طعــام را 

5200 بــار بیشــتر از حــد طبیعــی ســالم نگــه دارد؛ نمی توانــد 

همیــن کار را بــرای حجــت خــود بــر روی زمیــن انجــام دهــد؟

ــخنان  ــی س ــی در بخــش پایان حجت الاسلام والمســلمین قرائت

خــود عــزم و اراده را راهگشــای حــل مشــکلات کشــور معرفــی 

ــه  ــزم جــدی هم ــه ع ــه ب ــواردی ک ــی از م ــت: یک ــرد و گف ک

مــردم نیــاز دارد، ازدواج آســان بــرای جوانــان اســت و همــه مــا 

بایــد ســعی کنیــم ایــن رســوم غلــط کــه مانــع ازدواج جوانــان 

اســت را برطــرف کنیــم.

وی همچنیـن بـا تقدیـر از تلاش های گـروه پزشـکی در جامعه 

اظهـار داشـت: کار شـما بسـیار باارزش اسـت و سـعی کنید به 

شـکل مـادی بـه کار خود نـگاه نکنید و بدانید شـما بـرای دنیا 

نیسـتید بلکـه دنیا برای شماسـت.

در ادامه این مراسم مصطفی کرمی، مداح اهل بیت علیهم السلام 

به مدیحه سرایي پرداخت.

 برگزاری جلسه ستاد اجرایی طرح تحول سامت @�
با روسای بیهارستان های آموز4ی 

دکتـر تهرانی در نشسـت مشـترک اعضـای سـتاد اجرایی طرح 

تحـول نظـام سـلامت و روسـای بیمارسـتان ها بحـث حقـوق 

شـهروندی و ادب پاسـخگویی بـه ارباب رجـوع را موضـوع روز 

خوانـد و بـر صیانـت از حقـوق شـهروندی تأکیـد کرد.

در ایـن نشسـت که روز دوشـنبه 3 خرداد 95 بـا حضور رییس 

دانشـگاه برگـزار شـد، اعضای سـتاد اجرایـی طرح تحـول نظام 

سـلامت و روسای بیمارسـتان های دولتی تحت پوشش دانشگاه 

علوم پزشـکی تهران حضور داشـتند.

 ابتدا دکتر عباسـی مدیر نظارت و اعتباربخشـی معاونت درمان 

دانشگاه گزارشی از دور دوم اعتباربخشی ملی در بیمارستان های 

دانشـگاه علوم پزشـکی تهران ارائه کرد و در ادامه دکتر تهرانی 

رییـس دفتر بازرسـی، ارزیابی عملکرد و رسـیدگی به شـکایات 



خخ

دانشـگاه بـا بیـان این کـه در جامعه مـا بحث حقوق شـهروندی 

و ادب پاسـخگویی بـه ارباب رجوع بحث روز اسـت و در فرهنگ 

و ادب مـا بسـیار بـه آن توجه شـده اسـت افزود: شـیوه زندگی 

پیامبـر اکرم )ص(، ائمه معصومین )علیهم السـلام( و آیات قرآن 

مجید و اخبار و احادیث سرشـار از حقوق شـهروندی همسـایه، 

نزدیـکان و نیازمنـدان اسـت. مـا استخدام شـده ایم تا گوشـه ای 

از مشـکلات مـردم را حـل کنیـم امـا وقتـی وارد کار می شـویم 

گوئـی رسـالتمان را فراموش می کنیم و تدریجاً به دنبال کشـف 

حقـوق خـود از نظام می افتیم و این تفکر زمینه سـاز کم توجهی 

بـه ارباب رجوع و سـرازیر شـدن اشـکالات می شـود. دانشـگاه ها 

به عنـوان مراکـزی کـه آمـوزش و پژوهـش اصلی تریـن گـزاره 

مسـئولان آن هسـت می توانـد الگـوی رفتـاری مناسـبی بـرای 

دانش پژوهـان باشـد، خصوصاً اگر اسـاتید دانشـگاه ها بـا آگاهی 

از ایـن موقعیـت بی نظیـر اثرگـذاری، فضائل اخلاقـی و رفتاری 

را مدبرانـه و حکیمانه در دسـترس نسـل جوان قـرار دهند.

وی با اشاره به ارزیابی دوم که در دی و بهمن 94 انجام شد گفت: 

اکثریت واحدها خوب درخشیدند. در مقایسه ای که به عمل آمده 

واحدهای برتر در حوزه معاونت ها، معاونت غذا و دارو، در حوزه 

دانشکده ها، دانشکده دندانپزشکی، در حوزه شبکه های بهداشتی، 

بیمارستان ها،  در حوزه  و  درمان شهرری  و  بهداشت  شبکه 

بیمارستان سینا اعلام شدند که از طرف ریاست دانشگاه موردتقدیر 

قرار خواهند گرفت. در حال حاضر اقدامات مشابه و موازی در 

راستای صیانت از حقوق شهروندی در دانشگاه در دست اجراست 

)تعهد حرفه ای، اخلاق حرفه ای، طرح تعالی حرفه ای و صیانت از 

حقوق شهروندی( که پیام مشترک همه آن ها انجام وظیفه توأم 

با مهرورزی است و به نظر می رسد طرح پیشنهادی می تواند این 

پیام مشترک را محقق سازد.

 دکتـر علـی پـور معـاون درمان دانشـگاه با اشـاره بـه اقداماتی 

که در سـطح کشـور در خصوص کمبود تخت های بیمارسـتانی 

در حـال انجام اسـت، گفـت: ما نیاز به اطلاعات درسـت و دقیق 

داریـم و یکـی از ایـن اطلاعـات ضـروری موردنیـاز مربـوط بـه 

ارجاعات بین بیمارسـتانی اسـت، بعضی از ارجاعات توسط ستاد 

هدایـت دانشـگاه انجـام می شـود که اطلاعـات آن ها به درسـتی 

ثبـت می شـود ولـی از همه مراکـز می خواهیم در صـورت اقدام 

بـه ارجاع بیـن بیمارسـتانی حتماً اطلاعـات مربوطه را با سـتاد 

هدایت دانشگاه مکاتبه کنند. 

تایج رتبه بندی 6ش20 لایدن اعام 4د@�
 )Impact( اثرگذاری  در شاخص  تهران  پزشکی  علوم  دانشگاه 

سیستم رتبه بندی لایدن رتبه 343 را به خود اختصاص داد.

در شاخص تأثیرگذاری، مواردی چون تعداد انتشارات و تعداد 

دارند،  قرار  دنیا  برتر  انتشارات  در 10 درصد  انتشاراتی که 

موردبررسی قرار می گیرد.

دانشگاه علوم پزشکی تهران همچنین رتبه های 362 جهانی و دو ملی را 

در شاخص همکاری )Collaboration( این سیستم کسب کرده است.

این در حالی است که در این شاخص نیز تعداد انتشارات همکاری 

جویانه بین موسسه ای و نسبت انتشارات همکاری جویانه بین 

موسسه ای به کل انتشارات مورد بررسی قرار می گیرد.

توضیح اینکه مرکز مطالعات علمی و تکنولوژیکی نظام رتبه بندی لایدن، 

نگاه ویژه ای به عملکرد 842 دانشگاه برتر در سطح جهان دارد.

از 3انه @� بازدید مسئولان معاونت دانشجویی 
فرهنگ امام 3هینی

هـم زمـان بـا گرامیداشـت هفتـه خوابگاه هـا و در کنار سلسـله 
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برنامه های فرهنگی در این هفته، مسـئولین معاونت دانشـجویی 

از خانـه فرهنگ امام خمینی )ره( کوی دانشـگاه علوم پزشـکی 

تهـران بازدید کردند.

در ایـن بازدیـد که دکتـر محقق، دکتـر صادقی، دکتـر نوروزی 

و دکتـر غفـارزاده حضـور داشـتند، ضمـن بازدیـد از کلاس هـا 

تأکیـد کردنـد که بحث آمـوزش در خانه فرهنگ جـدی گرفته 

شـود و بسـتر فعالیت هـای فرهنگـی بیش ازپیـش بـرای حضور 

علاقه مند  دانشـجویان 

به فعالیت های فرهنگی هنری مهیا شود.

مراسم تودیع و معارفه سرپرست جدید بیهارستان @�
یاس برگزار 4د

دکتـر مصطفـی محقـق معـاون دانشـجویی دانشـگاه، بـا حفظ 

سـمت به عنوان سرپرسـت جدید بیمارسـتان یاس معرفی شـد.

مراسـم معارفه سرپرسـت جدید بیمارستان با حضور دکتر همایون 

امینـی مشـاور عالی رییس دانشـگاه، دکتر صدف علی پـور، معاون 

درمان، دکتر حسـن توکلی، معاون توسـعه مدیریـت و برنامه ریزی 

منابـع دانشـگاه، دکتر علـی اعتمادیان، مشـاور رییس دانشـگاه در 

امور بیمارسـتان یاس، اعضای هیئت علمی، مدیر پرسـتاری و مدیر 

مالی بیمارسـتان برگزار شد.

در ابتدای مراسـم دکتر امینی از زحمات دکتر محسـن اسـفند بد 

در دوره تصدی سرپرسـتی بیمارسـتان یاس تشـکر و قدردانی کرد 

و در ادامه بیان داشـت: راهبرد جدید دانشـگاه در مورد بیمارسـتان 

یـاس تداوم فعالیت آن به صورت یک بیمارسـتان آموزشـی درمانی 

دانشـگاهی مشـابه سـایر بیمارسـتان های دانشـگاه خواهـد بـود و 

همچنیـن کارکنـان بیمارسـتان نیـز بر همین اسـاس بـه خدمات 

خود ادامـه خواهند داد.

ایشـان در ادامه به این موضوع اشـاره کرد که دانشگاه با وزارت 

متبـوع توافـق قطعی کـرده کـه در اولین فرصـت ترجیحاً طی 

یکسـال آینده سـاختمان قدیم بیمارسـتان را کاملًا بازسازی و 

تجهیـز کنـد و بلافاصلـه کلیه اعضـای هیئت علمـی و کارکنان 

در آن محـل به فعالیت دانشـگاهی خود ادامـه خواهند داد.

در ادامه مراسم دکتر توکلی خواستار همدلی و اتحاد همه کارکنان بیمارستان در دوران تغییر و تحولات شد.

سـپس دکتـر محقـق بـا تأکید بـر ضـرورت وفـاق همه همـکاران 

بیمارسـتان شـامل اعضای هیئت علمی، کارکنان، فراگیـران اعم از 

فلوهـا، دسـتیاران و ... تأکید کرد و گفت: درصورتی کـه ما در درون 

سـازمان با هماهنگی و دلسـوزی کار کنیم خیلی زود به مشـکلات 

جـاری غلبـه خواهیم کرد.

وی ادامـه داد: رییـس دانشـگاه قول داده اند که بـه نحو مطلوب 

پشـتیبانی لازم را از بیمارسـتان به عمل آورند.

در پایــان ابوالفضــل علیــاری به عنــوان مدیر بیمارســتان معرفی 

شــد. همچنیــن مقــرر شــد مراســم تکریــم از دکتــر محســن 

ــا حضــور رییــس دانشــگاه  ــی ب ــد طــی روزهــای آت اســفند ب

برگزار شود.

 برپایـی غرفه مرکز بهدا4ـت جنـوب تهران @�
در دانشـکده پیراپز4کی به مناسبت روز جوانان

واحد بهداشــت خانــواده با همکاری واحدهای آموزش بهداشــت 

و ســلامت نوجوانــان، جوانــان و مــدارس مرکز بهداشــت جنوب 

تهــران بــه مناســبت روز ملــی جمعیــت و روز جــوان غرفــه این 

مرکــز را برپــا کرد.

نمایشــگاهی بــا عنــوان ازدواج جوانــان و فرزنــد آوری در ســالن 

عمومــی دانشــکده پیراپزشــکی دانشــگاه علــوم پزشــکی تهــران 

ــه فرارســیدن روز ملــی  ــا توجــه ب روز سه شــنبه 28 خــرداد ب
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جمعیــت و روز جــوان چهارشــنبه و پنج شــنبه 29 و 30 

اردیبهشــت بــرای تشــویق جوانــان بــه امــر ازدواج بــه هنــگام 

و فرزنــد آوری نمایشــگاهی بــا عنــوان ازدواج جوانــان و فرزنــد 

آوری در ســالن عمومــی دانشــکده پیراپزشــکی دانشــگاه علــوم 

پزشــکی تهــران برپــا کــرد.

لیــدا فقیه نصیــری، معاون مرکز بهداشــت جنوب تهران و کارشــناس 

مســئولان واحدهــای آمــوزش بهداشــت و بهداشــت خانــواده از ایــن 

غرفــه بازدیــد کردند.

توضیح اینکه 100 عدد CD آموزشی با موضوع ازدواج شاد و پایدار 

به همراه 100 شاخه گل و 200 جلد کتاب آموزشی و پمفلت با 

عناوین ازدواج در بین دانشجویان توزیع شد و انجام مشاوره قبل از 

ازدواج توسط کارشناس مشاوره ازدواج صورت گرفت.

جلسه کهیته انتخاب برگزیدگان نهایی پروژه @�
اراسهوس- مرحبا برگزار 4د

کمیتـه انتخاب برگزیـدگان نهایی پـروژه اراسـموس- مرحبا با حضور 

نمایندگانی از اتحادیه اروپا، مدیر برنامه اراسموس- مرحبا و نمایندگان 

دانشـگاه های اروپایی، عراقی و ایرانی در دانشـگاه علوم پزشـکی تهران 

تشکیل شد.

ایـن نشسـت شـنبه اول خـرداد 95 بـا خـوش آمدگویـی معـاون 

بین الملـل و ابـراز علاقه منـدی وی بـرای گسـترش همکاری هـای 

مشـترک در قالـب کنسرسـیوم همکاری هـای بین دانشـگاهی در 

سـتاد مرکـزی آغاز شـد.

مدیر روابط بین الملل، اعتباربخشی و رتبه بندی معاونت بین الملل 

و نماینده پنج دانشگاه ایرانی حاضر در پروژه اراسموس- مرحبا 

در حاشیه این نشست گفت: مرحبا به عنوان یکی از پروژه های 

کنسرسیوم همکاری های بین المللی دانشگاه )اراسموس(، زمینه های 

همکاری های مشترکی را میان 9 دانشگاه اروپایی، چهار دانشگاه 

عراقی و پنج دانشگاه ایرانی رقم زده است.

دکتـر نکوفـر بـا اشـاره بـه اینکه طـی این پـروژه امـکان تبادل 

دانشـجویان، اسـاتید و کارکنان فراهم شـده است، اظهار داشت: 

بیـش از 60 نفـر از دانشـگاه علوم پزشـکی تهران برای شـرکت 

در ایـن برنامـه Exchange درخواسـت خود را ارائـه کرده اند.

وی از تشـکیل کمیتـه برگزیـدگان برنامه اراسـموس- مرحبا برای 

نخسـتین بـار در ایـران و در میان کشـورهای آسـیایی خبـر داد و 

تأکیـد کرد: طی چندیـن دوره برگزاری کمیته مذکور، کشـورهای 

اروپایـی میزبانی آن را برعهده داشـته اند که پس از طرح پیشـنهاد 

توسـط دانشـگاه علوم پزشـکی تهران، با برپایی ایـن دوره در ایران 

موافقـت به عمـل آمد.

دکتـر نکوفـر یـادآور شـد: حضـور نمایندگان دانشـگاه سـانتیاگو دی 

کمپوسـتلا به عنوان هماهنگ کننده اروپایی پروژه مذکور در دانشـگاه 

و بازدید از توانمندی های علوم پزشـکی ایـران نیز در ایجاد این فرصت 

نقش بسـزایی ایفا کرد.

وی همچنین خاطرنشان کرد: حضور نماینده اتحادیه اروپا در کمیته 

برگزیدگان نهایی پروژه اراسموس- مرحبا نشستی عادلانه با در نظر 

گرفتن شرایط تمامی دانشگاه های شرکت کننده را نوید می دهد.

دکتـر عـرب خردمنـد نیـز بـا تأکیـد بـر اینکـه بـرای دومیـن 

سـال اسـت کـه دانشـگاه علوم پزشـکی تهـران با پـروژه مرحبا 

همـکاری می کنـد، افـزود: سـال گذشـته از محل اعتبـارات این 

پروژه سـه دانشـجوی دانشـگاه دوره های خود را در دانشـگاه هایی 

از اروپـا آغـاز کردند.

معـاون بین الملل دانشـگاه ادامـه داد: در داوری های کمیته برگزیدگان 

نهایی پروژه اراسـموس- مرحبا در کنار درخواسـت دانشگاه های ایرانی، 

چهار درخواست اساتید و دانشجویان از کشورهای اروپایی جهت گذراندن 

دوره هـای مختلـف در دانشـگاه علوم پزشـکی تهران نیز موردبررسـی 

قرار گرفت.

وی بـا اشـاره بـه اینکـه دانشـگاه علـوم پزشـکی تهـران فرصت 

ایجـاد شـده در میزبانـی از ایـن کمیتـه را به منظـور توسـعه 

ارتباطـات بـا دانشـگاه های اروپایـی غنیمـت می شـمرد، گفـت: 

بـا توجـه به تأمین منابـع این پـروژه از محل اعتبـارات اتحادیه 

اروپا، بی شـک اقدامی مؤثر و مناسـب در راسـتای ارزآوری برای 

دانشـگاه خواهـد بود.

دکتر عرب خردمند خاطرنشـان کرد: دانشـگاه علوم پزشـکی تهران از 
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ــار  اخبـ
ــاه کوتـ

4ــهاره امش
3ــرداد اداش

توانمندی های بسـیاری بـرای برگزاری برنامه های مختلف در سـطوح 

بین المللـی برخوردار اسـت که امید داریـم برپایی این کمیته به خوبی 

گواه آن باشـد.

پزشکی  علوم  دانشگاه های  نمایندگان  پایان،  در  اینکه  توضیح 

ایران، شریف و امیرکبیر به مجموع حاضران اضافه شده و فرصتی 

برای تعامل مستقیم با مهمانان خارجی را به دست آوردند.

برگـزاری اولین مانور دورمیـزی مرکز حوادث و @�
فوریت های پز4کی دانشـگاه در معاونت درمان

بـا حضـور معاون درمان دانشـگاه، اولیـن مانـور دورمیزی مرکز 

حـوادث و فوریت های پزشـکی برگزار شـد.

در ایـن مانـور کـه روز پنج شـنبه 30 اردیبهشـت 95 در سـالن 

اجتماعـات معاونـت درمـان و بـا حضـور دکتـر علی پـور معاون 

درمـان دانشـگاه برگـزار شـد، جمعـی از مدیران و کارشناسـان 

معاونـت درمان و چند تـن از دبیران کمیته های بحران و بلایای 

مراکـز تابعه حضور داشـتند.

دکتــر عبدالهــی رییــس مرکــز حــوادث و فوریت هــای پزشــکی 

ــه اشــاره کــرد و گفــت:  ــد مفهــوم پای ــه چن ــدا ب دانشــگاه ابت

تمریــن عملــی اســت کــه بــرای بهبــود یــا افزایش یــک مهارت 

ــوادث و  ــش ح ــن در بخ ــود بنابرای ــام می ش ــی انج ــا توانای ی

ــا نقــش  ــم ت ــن اســتفاده می کنی ــف تمری ــواع مختل ــا از ان بلای

هــر فــرد شــفاف و همــکاری درون بخشــی بهتــر شــود و اگــر 

ــی  ــا می خواهیــم برنامــه ای را ارزیاب برنامــه عملیاتــی داریــم ی

کنیــم بتوانیــم بهتــر ایــن کار را انجام دهیــم شــکاف ها و منابع 

موردنیــاز را پیــدا کنیــم و توانــی فردی امــان را بهبود بخشــیم.

ــواع مختلــف تمریــن افــزود: بعضــی از ایــن  ــه ان ــا اشــاره ب وی ب

تمرین هــا مبتنــی بــر بحث و گفتگو هســتند که شــامل ســمینار، 

کارگاه، تــاپ تیبــل و گیم مثل مانــوری که امروز برگــزار می کنیم. 

بعضــی از تمرین هــا مبتنــی بــر عملکــرد هســتند کــه امیدواریــم 

بتوانیــم تــا پایــان ســال حداقــل یک بار مانــور عملکردی در ســطح 

دانشــگاه و بــا مشــارکت همــه مراکــز تابعــه برگــزار کنیم.

ــا  ــگاه ب ــکی دانش ــای پزش ــوادث و فوریت ه ــز ح ــس مرک ریی

ــزی  ــور دور می ــزاری مان ــی برگ ــوص چگونگ ــح در خص توضی

گفــت: موضــوع ســناریوی اصلــی ایــن مانــور انفجــار در یــک 

تجمــع انبــوه اســت و 8 ســناریوی مرتبــط بــا ایــن موضــوع در 

مراحــل مختلــف در اختیــار گروه هــا قــرار می گیــرد. بــرای این 

مانــور چهــار گــروه ســتاد فرماندهــی، صحنــه حادثــه، مجتمــع 

بیمارســتانی امــام خمینــی )ره( و بیمارســتان شــریعتی در نظر 

گرفته شــده کــه از طریــق اتــاق کنتــرل می تواننــد بــه اطلاعات 

موردنظــر دســت یابنــد و باهــم در ارتبــاط باشــند. بــرای هــر 

مرحلــه زمــان مشــخصی در نظــر گرفته شــده کــه سرپرســت 

هــر گــروه بایــد بــا تقســیم وظائــف و مدیریــت زمــان اقدامــات 

موردنیــاز را بــا مشــارکت اعضــای گــروه انجــام دهــد و نتیجه را 

ثبــت کنــد و یــک نفــر بــا تشــخیص سرپرســت گــروه در پایان 

هــر مرحلــه تمامــی فعالیت هــای انجام شــده گــروه را توضیــح 

دهــد. ابزارهایــی کــه در اختیــار گروه هــا قرارگرفتــه شــامل لپ 

تــاپ، موبایــل و اینترنــت رایــگان بــا امــکان اتصــال بــه تلگــرام 

و تعــدادی نقشــه و کتــاب EOP اســت و بــرای هــر گــروه یــک 

نفــر به عنــوان تســهیل گــر بــرای هدایــت و راهنمایــی گــروه 

قراردادیــم. همــه مراحــل توســط اعضای گــروه ارزیــاب خارجی 

ــا و فوریت هــای دانشــگاه  کــه از گــروه PHD ســلامت در بلای

تهــران هســتند موردبررســی قــرار می گیــرد و در پایــان مانــور 

از 100 نمــره بــه هــر گــروه امتیــازی تعلــق خواهــد گرفــت.

دکتــر علــی پــور معــاون درمــان دانشــگاه نیــز بابیــان این کــه 

ــر  ــور دکت ــا حض ــکی ب ــای پزش ــوادث و فوریت ه ــوزه ح در ح

ــت: در  ــازه ای در حــال انجــام اســت گف ــات ت ــی اقدام عبداله

ایــن مانورهــا مــا بــا شــناخت کاســتی ها می توانیــم مهم تریــن 

ــم و  ــه بهبــود آن هــا بپردازی مــوارد را اولویت بنــدی کــرده و ب

خوشــبختانه داریــم بــه ســمت جلــو پیــش می رویــم. همچنین 

تعریــف و عملیاتــی کــردن تیم هــای ســیار در بحــران و بلایــا 

کار خیلــی بزرگــی اســت کــه در حــال شــکل گیری اســت و از 

ــه امیــد خــدا بقیــه  ســوی دانشــگاه هــم حمایــت می شــود ب

کارها را هم در حد امکان انجام می دهیم.


